
 

 

 

                               Ajuntament de                   Caldes d’Estrac 
 

 

 
ACTA DE SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA CELEBRADA PEL PLE DE L’AJUNTAMENT 
EN DATA 30 DE JULIOL DE 2010 
 
Identificació de la sessió 
Núm.: 09/2010 
Caràcter: extraordinari 
Data: 30 de juliol de 2010 
Horari: de 20:00 a 22:35 
Lloc: Sala Cultural de la Casa Consistorial de Caldes d’Estrac 
 
 
Assistents: 
 
Sr. Joaquim Arnó Porras, Alcalde (CIU) 
Sr. Francesc Garcia Cuyàs, Primer Tinent d’Alcalde (CIU) 
Sr. Àngel Rusiñol Esteban, Tercer Tinent d’Alcalde (CIU) 
Sr. Marcos Blázquez Garcia (CIU) 
Sr. Joan Vázquez Bellatriu (CIU) 
Sra. Rosa Isabel Cantenys Monsant (PSC) 
Sr. Miquel González Monforte (PSC) 
 
Presenten excuses: 
 
Sra. Helena Gallardo Sainz, Segona Tinent d’Alcalde (CIU) 
Sra. Elena Díaz Torrevejano (PSC) 
Sr. Pedro Cano Martínez (PSC) 
Sr. Pere Claver Montells Llaberia (PSC) 
 
Secretari: 
 
Sr. Oscar Campos Planes 
 
Alcalde: Absència dels regidors Pere Claver, Pedro Cano i Elena Diaz i també Helena 
Gallardo per motius de vacances. 

Bé abans de tot es presenta una moció per resolució per tant es votarà la seva 
urgència   si us plau 

Una moció que es resoldrà i serà proposta de resolució després de les explicacions 
inicials, el vot d’urgència, el seu vot? 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: El nostre vot evidentment serà contrari 
perquè teníem total i absolut desconeixement d’aquesta moció i no hem pogut 
consultar-la. 

Alcalde: Per això se’n diu d’urgència 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Per això votem en contra perquè no l’hem 
pogut consultar 

Alcalde: Queda aprovada per cinc vots a favor del Grup Municipal de CIU i dos en 
contra del Grup Municipal del PSC. 

Per tant s’inclou dins l’ordre del dia en tràmit d’urgència. 
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Molt bé, permetin-me si us plau que els hi faci una petita introducció, abans de tot 
recordar el funcionament d’un Ple ja sigui ordinari o extraordinari, és a dir, s’exposen 
els motius (jo agrairia que tanquessin els mòbils, si us plau, per les interferèncie. 
Gràcies), s’exposen els motius hi haurà un màxim de dos torns d’intervenció i una 
conclusió final que tanca el president de la taula. 

 DONAR COMPTE DE LES OBRES DEL MERCAT EN TOT EL SEU TRÀMIT. 

Bé, permetin-me una introducció prèvia que és el que ens porta avui aquí. 

“”” 

Després de que el PSC de Caldes ha canviat la seva pretensió inicial de demanar un 
ple extraordinari per a tractar el tema del Mercat Municipal per la de presentar una 
moció buida de contingut, inconsistent i sense plantejaments ni conclusions clares més 
enllà de les pretendre continuar la particular campanya de difamació iniciada, que es 
va debatre a la passada sessió plenària,  
 
jo com alcalde he considerat que calia convocar una sessió extraordinària com la 
d'avui, per respecte als regidors d'aquest ajuntament, tots; també per posar de 
manifest el respecte i la dignitat dels seus tècnics  i treballadors i també perquè crec 
que els ciutadans i ciutadanes de Caldes tenen dret a saber la veritat sobre tot el 
procés de les obres de reforma del Mercat Municipal  i perquè, si més no pels caldencs 
de bona fe i bona pasta que encara són la majoria, “quedin clars tots els aspectes de 
l’obra del Mercat, tots els detalls i es depurin totes les responsabilitats, també la dels 
qui han manipulat, mentit i escampat falses acusacions”. 
 
I és que en les darreres setmanes havíem arribat a un extrem ja intolerable. Estem 
cansats de tanta misèria i de tant llençar la pedra i amagar la ma.  
 
Els socialistes locals no tenen interès en que es conegui la veritat, es volen mantenir 
en l’ambigüitat, per així poder seguir la seva estratègia d’enfrontament i desqualificació 
perquè pensen que els hi es rentable des del punt de vista electoral. 
 
Volem desemmascarar aquesta manera de procedir i ho farem davant de tots els 
caldencs i caldenques que avui ens heu volgut acompanyar i també dels ens escoltin 
per Caldetes Ràdio. 
 
Demostrarem davant tothom que l’oposició ha mentit, enganyat i manipulat i que a 
més, ho ha fet de manera voluntària i conscient i que ha actuat de molt mala fe, 
embolicant també la meva família, fins a límits que s’escapen de tota legitimitat política 
i democràtica, però ara tot Caldes sabrà tota la veritat i ells quedaran en evidència”.  
           “”” 
 

Alcalde: Bé, el Mercat Municipal, una obra llarga i difícil, un projecte que va començar 
el 2005, el 2005, el 9 de maig del 2005 s’elabora i s’aprova un projecte d’estudi i 
reforma funcional del Mercat Municipal a l’empresa Consulting Barcelona Economia 
SL. 

En data 17 de juny del 2005 s’encarrega a l’arquitecte municipal, d’aleshores, un 
projecte d’obres per valor de 13.871,92 euros, quan la Llei de contractes tan sols 
permetia un màxim de 12.000 més 6.314,11 per la direcció d’obres, no hem trobat 
l’encàrrec del projecte i per tant no existeix. L’acta del 9 de maig i el projecte que en el 
seu dia existia amb dates, setembre del 2005 i juny del 2005 per qui ho vulgui veure 
tota aquesta documentació estarà a la seva disposició, projecte que no s’ha trobat en a 
l’expedient municipal és òbviament que això és una còpia que vaig aconseguir quan jo 
estava a l’oposició, no sense abans haver de recórrer als tribunals. 
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Projecte idèntic que després es contracte i s’executa dos anys i mig després i que és 
la causa de diverses intervencions per “subsanar” les deficiències que van apareixent, 
és a dir, el projecte que ens ha arribat a dia d’avui, inclou plànols del juliol del 2005, 
cosa que verifica el fet de que el projecte ja estava almenys de juny a setembre del 
2005 i per tant no es realitzen només en quinze dies tal com es denota amb el projecte 
que finalment s’aprova i que per dates podrem veure. 

A 1 d’octubre del 2005 qui va redactar el projecte presenta factura corresponent, 
factura datada a 1 d’octubre del 2005 pel concepte de projecte de reforma del Mercat 
Municipal de Caldes d’Estrac, després en tornarem a fer referència. 

El 24 d’octubre del 2005 es fa petició a la secretària segon informe si l’arquitecte podia 
o no contractar i sobretot després de les respostes de les preguntes 7, 8 i 9 del Ple 
municipal de 26 de setembre del 2005 en que l’oposició d’aleshores, que està ara al 
Govern, preguntava si l’arquitecte municipal se li podien donar contractes que 
sobrepassaven la Llei que en aquell moment estava en vigor. 

Evidentment una petició que queda sense resposta com tantes altres en aquella 
època. 

El 2 de novembre del 2005 s’aprova el projecte del Mercat si més no, almenys 
s’intenta aprovar ja que en a l’acta signada inclús pels presents el punt 16 de l’acta 
número 18 de 2 de novembre de 2005 diu així textualment “Aprovació inicial, si 
s’escau, de l’expedient 230/2005, no oblidem que el final, el número final és el número 
de l’any on es gesta l’expedient. Aprovació del Projecte de reforma del Mercat 
Municipal“ aquest es deixa a sobre la taula per demanar informes bé, ni informes, ni 
projecte han tornat a aparèixer mai més  

És a dir, que existia un projecte i que es tenia a punt d’aprovar sense haver estat 
encarregat prèviament, tanta legalitat que se’ns exigeix a vegades, sense cap procés 
legalment establert per la Llei de contractes d’aleshores i això sí, amb la complicitat de 
la persona que tenia l’obligació de vetllar per l’acompliment de la legalitat vigent i que a 
dia d’avui està sancionada per infraccions similars. 

El 2 de novembre del 2005 a l’acta número 30 de Junta de Portaveus es fa referència 
a aquest projecte i es pregunta i l’alcalde diu textualment “efectivament s’ha donat 
ordre i s’està preparant una nova contractació del tècnic”, bé, i on estava l’antiga? 

Tanmateix pel que fa al projecte concret del Mercat manifesta que s’ha hagut de fer el 
projecte de forma urgent, parlem de mitjans del 2005 d’urgència tots els tràmits 
posteriors són d’urgència. 

El Ple municipal del 7 de novembre del 2005 aprova l’inici de la licitació de les parades 
que han d’incloure dins d’aquest nou projecte, aleshores el nostre grup municipal va 
reiterar i va demanar en diverses ocasions que no es licitessin les parades que anaven 
vinculades a un projecte arquitectònic el qual ni estava aprovat, ni es tenia intenció 
d’aprovar. Evidentment no es va fer cas i s’aprova una licitació que es basen com he 
dit en un projecte que ni tan sols estava aprovat. 

El 18 de novembre del 2005 es realitzen al·legacions al projecte que es desestimen, 
fem sobretot al·legacions a un projecte en aquell moment existent i que actualment ha 
desaparegut de l’expedient. 

El 28 de novembre del 2005 es perllonguen les parades i textualment es diu que es 
pensa començar el 15 de setembre del 2006, per tant més retard a l’obra. 

Les al·legacions de 5 de gener de 2006 realitzades pel Grup Municipal de CIU 
s’estimen en part, entre altres coses per defectes constructius, és a dir, i havia plànols 
que marcaven una cosa i plànols que marcaven una altra. 

És a dir, en definitiva que es liciten unes parades noves en base a un projecte que 
inexplicablement desapareix però el qual ha deixat rastre durant tot el procés i que 
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oculta una contractació fraudulenta i no ajustada a llei i per poder cobrir l’expedient 
que s’inicia sis mesos després una contractació d’expedient de projecte amanyada i de 
dubtós procediment legal, això si, tot per tràmit d’urgència, un procés fet només per 
cobrir la contractació d’un tècnic que ja havia fet la feina i que en posterioritat encara 
encareix més el projecte. 

Si us plau la diapositiva número 2 

Com poden veure els presents parlem d’un projecte de setembre del 2005 i el projecte 
que s’aprova abril del 2006, idèntic, idèntic i si algú en té algun dubte el té a la seva 
disposició. Següent 

Per altra banda dos factures amb el mateix concepte, octubre del 2005 Mercat 
Municipal de Caldes d’Estrac, abril del 2006 Mercat de Caldes d’Estrac, per tant el 
mateix concepte, això si, una mica més car, per tant si parlem de regularitzacions aquí 
en tenim un bon exemple. 

Bé procedim a l’encàrrec del projecte, amb un plec de clàusules el qual, que és 
necessari per aquests tipus de concursos que ni té data ni consta quan van ser 
aprovades i el 27 de març del 2006 en acta de Junta de Govern es contracte el tècnic, 
doncs bé, es contracte en base a tres peticions d’ofertes. La primera diapositiva, si us 
plau, tres peticions, que l’únic que he vist, com abans, és que amaguen una 
fraudulenta contractació, si es fixen tots tenen el mateix domicili social Trias i Giró, 15-
19 i tots provenen d’allà mateix, òbviament es fa amb un informe del gerent de 23 de 
març el mateix dia que s’envia per fax la petició de pressupostos però pressupostos 
que casualment tenen dates de gener i fins i tot de l’adjudicatari d’agost del 2005, és a 
dir, per cobrir l’expedient a corre cuita i a sobre malament. 

Proposta del regidor de 25 de març, l’informe de la secretària el 10 d’abril es notifica 
en els adjudicataris el 18 d’abril i curiosament l’adjudicatari rep la proposta el 19 d’abril 
i carai, la data del projecte és de l’11 d’abril, algú em pot explicar com es pot haver 
redactat un projecte abans de rebre la notificació i l’encàrrec?, òbviament es produeix 
un frau de llei i es realitza un concurs amanyat en el qual l’adjudicatari ja estava 
seleccionat des de feia gairebé un any. 

Tots els pressupostos de tots els arquitectes quan se’ls contracte se li diu que és la 
millor oferta però òbviament tots cobren el mateix percentatge tan sols varia el 
pressupost d’execució material que pot ser més o menys ajustat, però finalment per 
dècimes d’euro acaben donant-li evidentment a qui se li tenia que donar. 

Tot i així es realitza un concurs, realitzem un recurs de reposició sobre aquest acord, 
que evidentment queda rebutjat. 

A l’abril del 2006 s’aprova el projecte, l’aprovació inicial és del 8 de maig del 2006, això 
si, per procediment d’urgència. Com he dit abans, tot per procediment d’urgència. 
L’aprovació definitiva és el 30 de maig i vam fer al·legacions el 16 de juliol les quals no 
es tenen en compte. En data abril del 2006 s’encarrega la llicència d’activitats que a 
dia d’avui s’ha anat ampliant en tot allò que no contemplava el projecte original i tal 
com normalment es funciona, és a dir, la llicència d’activitats que dona cobertura i 
legalitza la instal·lació del Mercat Municipal que fins aleshores no estava legalitzada 
però que tampoc no ens hem de preocupar perquè això era habitual suposo que a tots 
els Mercats Municipals de l’entorn, res a dir, en quan això. 

La primera licitació es produeix el maig del 2006 i el 30 de juny es declara deserta, un 
concurs en el qual no es presenta cap empresa, ja comença a denotar lo bo que era el 
projecte i lo a corre-cuita que s’havia realitzat. Es fa la segona licitació per procediment 
negociat, s’inicia el 20 de desembre del 2006 es conviden a 11 empreses diferents, 
cap es presenta i torna a quedar desert. Aquí és quan es comença a evidenciar que el 
projecte és un nyap. 
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Es modifica el projecte a finals del 2006 i s’aprova el projecte modificat en canvis de 
preus, uns canvis de preu que incrementen el projecte més d’un 32 %, en Junta de 
Govern de 27 de novembre del 2006 s’aprova aquest projecte reformat, evidentment 
amb aprovació de la secretària, s’aprova definitivament el projecte en Junta de Govern 
de 29 de gener del 2007. Vam fer al·legacions sobre tot, sobre terminis i procediments 
que en part són acceptades. 

Es fa també per aquestes dates, 19 de febrer del 2007 una petició de cessament a 
l’Agència de Salut Pública de la Diputació de Barcelona que després en parlarem. 

Tercera licitació, procediment obert, ja amb els nous preus, publicat en el Diari Oficial 
de la Generalitat de 25 de gener del 2007, queda deserta. L’únic que es presenta és 
una sola empresa que en aquell moment sembla ser, doncs, que no tenia lo que se’n 
diu qualificació d’empreses o classificació d’empreses, és a dir, un requisit necessari 
per evitar que es presenti qualsevol empresa que pugui fer fallida, doncs bé, com que 
no tenia la classificació es declara desert en aquell moment. 

Primera notificació en els veïns del Mercat que començarà tot serà el 5 de març del 
2007. Procediment negociat, quarta licitació, llavors en aquí si que es quan de forma 
expressa i aquí tinc el Butlletí Oficial de la Província es licita en 16 de març, es 
conviden a tres empreses i es licita excloent de forma expressa el requisit de 
classificació prèvia del contractista, és a dir, cosa que es pot fer, però que fa que el 
final s’hi presentin tres pressupostos, s’agafi el més baix i acabem llepant tots plegats 
per baixes temeràries. 

No deixa d’estranyar també el fet de que aquesta oferta que s’adjudica el 25 d’abril del 
2007 i s’aprova de Junta de Govern del 30 d’abril del 2007 molt just i molt poc abans 
de les eleccions. Tots recordarem les pancartes que es varen penjar, unes pancartes 
que dit sigui de pas quatre varen costar al voltant dels tres mil i escaig euros, quan les 
quatre que tenim penjades a promoció econòmica no passen més dels sis-cents euros. 

Bé, tot i així, no deixa d’estranya que aquestes pancartes o lones penjades abans de 
les eleccions que anunciaven l’inici de les obres a partir de setembre del 2007, no cal 
oblidar que especifiquen el contractista ja siguessin encarregades abans de 
l’adjudicació de l’obra, ja que la factura de les pancartes es va registrar a la 
comptabilitat municipal el 24 d’abril disseny i el 30 d’abril la confecció. 

És a dir, la factura entrava el mateix dia que la Junta de Govern aprovava l’adjudicació 
i si més no, si ens fixem amb la quantitat que surt 401.510,85 no era el preu 
d’adjudicació que era de 371.799,05 sinó el preu de licitació, és a dir, que aquestes 
pancartes sembla ser que van ser encarregades abans d’adjudicar el concurs. 

Evidentment 10 d’abril del 2007 seguim fent al·legacions sobre les deficiències del 
projecte i són rebutjades. Es contracta l’obra a l’empresa BASSA MAR i a partir d’aquí 
és quan comencen les obres. 

Permeteu-me ara que parli de la licitació de les parades, l’aprovació definitiva del plec 
de clàusules i l’inici de licitació que ja he esmentat es varen produir en data set de 
novembre del 2005. L’obertura de pliques es va realitzar el 15 de juny del 2006. Varen 
participar en a la mesa de contractació un representant del nostre grup municipal, 
evidentment. A tots els licitadors, a tots, excepte en un li faltava alguna documentació 
“subsanable” l’informe del gerent es realitza el 9 de novembre del 2006 a la qual 
classifica i dóna per bo el projecte que presenten cadascuna dels paradistes i 
cadascun dels concessionaris i les adjudicacions es realitzen el 29 de gener del 2007. 

El projecte aprovat d’una de les parades, ja saben a quina em refereixo, conté la 
realització d’una cuina. 

Si s’hi fixa en aquí subministrament i col·locació de placa de vitroceràmica de tres focs, 
subministra i col·locació de campana extractora d’acer inoxidable i si passen al 
següent veuran l’esquema i la fotocomposició, és a dir, ja se sabia i es va autoritzar en 
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el seu moment el que podria ser cadascuna de les parades, entre totes les parades 
cadascuna va presentar el projecte i a cadascuna se li va autoritzar. 

La modificació del lloc de venda de les parades 2 i 7 es produeix en Junta de Govern 
de 16 de desembre del 2008, amb un altre secretari, que no el present, i en la qual un 
servidor no hi és present. 

Parlem també, i després continuarem amb aquest tema, de la subvenció. En data 27 
de març del 2006 es realitza una primera petició de subvenció a la Generalitat de 
Catalunya, Departament de Comerç, una subvenció que s’atorga per valor de 22.800 
euros. Es concedeix el 25 d’agost del 2006 per resolució del Departament de Comerç, 
de 18 d’agost del 2006, amb data de presentació de termini final de factures a 31 de 
gener del 2007 i el govern anterior per no haver començat les obres ha de renunciar a 
aquesta subvenció en data 21 de desembre del 2006, ningú els hi va criticar ja que 
enteníem el fet que el no poder començar les obres s’hagués de rebutjar una 
subvenció. 

Una segona subvenció que es sol·licita el 2 de maig del 2007, atorga 56.211,52 euros 
que és el 14 % del total de la inversió atorgada en data 6 d’agost del 2007 i amb un 
termini d’execució d’obres fins a 31 de gener del 2008, per justificar-la i per tant qui ho 
demanava era conscient que amb una data de començament de després de la Festa 
Major, a partir de setembre era impossible puguer finalitzar les obres i poder-ho 
justificar-ho tot. 

Òbviament el Govern lluita perquè aquesta subvenció no es perdi i es demana una 
primera ampliació de terminis fins a 30 de juny del 2008 i una segona ampliació de 
termini fins a 31 de juliol del 2008 i cal fer una renúncia parcial de la subvenció degut a 
la fallida de l’empresa, és a dir, per motius no imputables a l’administració, l’empresa 
contractada a corre-cuita en el seu moment fa fallida i això de tots en som conscients. 

Signem el contracte amb el nou govern en data 20 de desembre del 2007, un 
contracte que com hem dit, no hi havia més remei que signar perquè l’adjudicació ja 
estava realitzada des de feia mesos i en la qual si haguéssim renunciat a signar 
aquest contracte l’hauríem hagut d’indemnitzar al contractista pel lucre cessant. 

Iniciem les obres modificant el procediment, sobretot el procediment de treball, 
informes de salut pública de la Generalitat i de la Diputació de Barcelona, ens fan una 
sèrie de recomanacions i de tipologies i espais no presents i no programats en el 
projecte, en els quals es té en compte i que fan, doncs, que ampliar en una segona 
fase l’adquisició d’un espai addicional extra del que estava previst en el plantejament 
inicial. 

Es desestima el trasllat a una carpa pel perill que pot comportar degut a faltes de 
definició en gran quantitat d’aspectes del projecte, és evident. 

Abans he fet esment a les al·legacions presentades que havien sigut rebutjades, no 
oblidem que el termini d’execució previst sobre les obres del Mercat és de quatre 
mesos, però a la vegada també es dóna un termini en l’adjudicació de les parades de 
tres mesos perquè cada paradiste una vegada se li entregui la parada executi les 
seves obres, és a dir, un total de set mesos, en els quals la carpa tan sols tenia una 
previsió de lloguer de quatre mesos. 

A partir d’aquí es comença a treballar i es fan tota una sèrie de factures i certificacions. 

Vull aclarir primer que és una certificació, les certificacions són les factures que emet 
el contractista i que en el procés d’aprovació passa pel director facultatiu de l’obra, 
l’arquitecte municipal, l’interventor, el secretari i finalment per l’aprovació de la Junta 
de Govern Local que dóna el vist i plau a la factura, i l’accepta, en posterioritat a tot 
això es procedeix al seu pagament, és a dir, una llarga cadena de tècnics que 
garanteixen la legalitat del procés. 
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Les certificacions es realitzen a origen, és a dir, que “reflexen” l’obra executada en 
cada moment i acumulen a mesura que l’obra avança, per tant per saber el que s’ha 
pagat cal sempre comprovar la darrera certificació que és la que acumula la totalitat de 
l’obra 

Doncs, bé, se’ns acusa d’haver pagat una carpa, vull fer referència a les cerificacions 1 
i 2 de l’empresa BASSA MAR primera certificació per “acopio” de materials previst en 
la llei i en la qual abans de començar es paguen dues factures o dues partides 
qualsevol, aquestes partides a mesura que va avançant les cerificacions es van 
ampliant les que es van executant i si s’hi fixen a la segona certificació i parlem, 
primera, gener del 2008, segona febrer del 2008, la carpa ja ha desesperascut. És a 
dir, els diners que en principi s’havien posat per “acopiament” de material ja estan 
reflectits en la resta de intervencions que consten més amunt. 

Següent. Aquí queda més clar perquè ho puguin veure, és a dir, el capítol de vidrieria, 
pintura i varis que en principi puja 34.580 el mes de febrer ja ha rebaixat a 14.780. 

Següent. I el mateix passa amb les certificacions tres i quatre que és la darrera. 

Següent. En la qual el mateix concepte en el mes d’abril del 2008 se segueix 
mantenint l’estructura prevista però que la darrera i última que és la que compte per fer 
la liquidació final, el número de partida, ni el concepte apareix i per tant es pot 
comprovar que ni carpa, ni estructura, ni res més. 

Aquesta certificació és la que es fa servir per liquidar el contracte de l’empresa que fa 
fallida i és la que consta en a l’expedient de fallida i és el que consta en a l’expedient 
en el qual inclús a l’empresa una vegada després de fer fallida se li agafa i se li 
executa la seva fiança perdent més de catorze mil i escaig d’euros que ens tenia 
dipositats per danys i perjudicis. 

És evident que aquí no s’ha pagat res del que es diu, però vull posar de manifest una 
cosa, “bueno” després la posarem. 

A partir d’aquí l’empresa fa fallida i queda substituïda per una altra, una segona 
empresa la direcció tècnica i facultativa aconsella contractar directament a una sèrie 
d’industrials que ja tenien els materials emparaulats, com pot ser vidrieria o portes 
d’alumini i la major part de l’obra es licita per procediment negociat amb una altra 
empresa, una altra empresa el qual es signa el contracte el 21 d’abril del 2009. 

Aquesta empresa posteriorment, sense deixar de treballar, s’integra en una altra molt 
més gran i que signa el contracte el 4 de desembre del 2009. 

És a dir, tres empreses, tres contractes, amb tres secretaris diferents, per tant tres 
juristes que avalen el procediment. 

El procés de l’obra ha sigut lent i dificultós amb tota una sèrie d’extres que han anat 
sorgint i que no estaven previstos i òbviament com no podia ser d’una altra manera 
feines previstes que no s’han executat han anat a compte d’aquells que s’han executat 
i no estaven previstes. 

La brigada ha pintat l’exterior i òbviament no està pagat, hi havia una sèrie de finestres 
que no s’han col·locat i òbviament no s’han posat, però si per exemple hi ha tota una 
sèrie de reparacions i no previstos que sorgeixen, filtracions de la xarxa de 
clavegueram, una nova arqueta i conducte de clavegueram fins al carrer que no 
estaven previst en el projecte, la canalització d’aigua que era molt antiga s’ha de 
substituir, es substitueix el tram de canonades, els comptadors d’aigua fins a la 
primera planta, és a dir, inclús es substitueix totes les canalitzacions dels veïns dintre 
lo que seria l’edifici del mercat que no estava previst. 

Apareix una patologia estructural que cal reforçar amb informes tècnics addicionals 
que no estaven previstos en el projecte, la instal·lació elèctrica no complia amb la 
normativa vigent de baixa tensió, cal dotar-la de la potència necessària, cosa que en 
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aquell moment no estava previst. Es necessita un projecte específic de legalització de 
baixa tensió que tampoc estava previst en el projecte. 

Recomanacions del Departament de Sanitat sobre el Mercat que tampoc estaven 
previstos, l’aigua calenta que ens reclama el Departament de Sanitat que tampoc 
estava previst, telèfon, tomes de terra, etcètera, etcètera, és a dir, tot un munt de 
coses que normalment i segur que qualsevol persona que hagi fet reparacions a casa 
seva sap que acaben sorgint i d’allò que està previst hi ha modificacions que es fan i 
altres que no es fan i aquest ha estat el cas, això si totes queden reflectides a les 
certificacions d’obra realitzada. 

A partir d’aquí vull expressar també el fet de com s’ha tractat la llicència d’activitats, en 
un inici estava contemplat el traslladar a totes les parades, buidar el mercat i traslladar 
les parades en un recinte de Can Muntanyà i deixar-les allà en una carpa que vist com 
han anat les coses ens hagués suposat un dèficit que difícilment haguéssim pogut 
assumir i fer l’obra, entregar-la i a partir d’aquí que els paradistes i haguessin entrat. 

Vam canviar de criteri, cosa lícita i el criteri va ser de fer-ho per fases, és a dir, 
compaginar l’obra amb l’activitat del mercat, els trasllats provisionals que es tenien que 
fer entre parades i els trasllats definitius d’altres paradistes, doncs bé, tot això fa que 
l’activitat i la llicència d’obres sigui conjunta, perquè com no pot ser d’altra manera, vull 
dir, no es podia esperar a entregar una parada que estava a mitges i que es tenia que 
fer, doncs, certes modificacions o trasllats provisionals com he dit, hem pogut 
compaginar-ho i això és lícit i acceptable. 

És pot compartir o es pot opinar, però evidentment s’ha fet en tota la cura del món i 
cada paradista ha pagat la seva obra, tal és així, que s’han atorgat subvencions de la 
Generalitat a cadascun dels paradistes, dintre de les anualitats corresponents a 
compte d’obres que han pagat ells mateixos, és a dir, l’Ajuntament ha pagat de la 
parada en fora i els paradistes de la parada cap endintre, que ningú en tingui cap 
dubte. 

A partir d’aquí calia fer també una sortida de fums i de vapors i ventilació, la ventilació 
era del sanejament, és a dir, del rebuf que pot provocar les clavegueres i es realitza 
per les parades dels laterals interiors, cada concessionari evidentment es paga el seu 
tram, que no en dubti ningú, a més ningú ha dit el contrari. 

Es realitza un projecte inicial que passa pel calaix de l’escala, en el qual els veïns si 
oposen i fan al·legacions i a partir d’aquí els tècnics veïnals amb els tècnics de 
l’Ajuntament arriben a un acord de traslladar-ho en un altre indret i així es procedeix. 

Per altra banda es soluciona o s’està acabant de solucionar, a dia d’avui ja hi ha un 
silenciador col·locat i l’altre es col·loca la setmana que ve, es “solventa” el tema o es 
pretén “solventar” el tema del soroll. El soroll del tub d’abstracció i de renovació d’aire 
que no d’aire condicionat. 

Pel que fa al contracte de les parades, que en el darrer ple es va mencionar, ens ha 
quedat i hem quedat astorats i sorpresos i dic astorats i sorpresos perquè donàvem 
per fet que això ja s’havia realitzat, les concessions es van atorgar a gener del 2007, 
doncs bé, evidentment he demanat a tots els serveis de l’Ajuntament que recerquin els 
contractes per veure on són, perquè el que és evident és que l’article 28 de la Llei de 
contractes del sector públic que ens remet al 140.3 de la mateixa llei especifica 
clarament que els contractes s’han de signar deu dies hàbils després de la notificació 
de l’adjudicació, en cas contrari si les causes de la no formalització foren imputades a 
l’administració s’indemnitzarà als contractistes dels danys i perjudicis que la demora 
que els hi podés ocasionar amb independència del que pugui sol·licitar la resolució del 
contracte a l’empara de l’article 206 de la Llei de contractes, és a dir, que la 
negligència que espero no sigui així i per tant trobem els contractes, que la negligència 
de l’incompliment d’un altre equip de govern no facin que al final la resta haguem de 
pagar indemnitzacions a ningú. 
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Si que val a dir que els contractes d’una concessió emanen precisament d’aquesta 
concessió i és la concessió i l’adjudicació pública, ja sigui per Ple, Junta de Govern o 
Decrets d’alcaldia, per tant per resolució de l’òrgan competent és qui atorga la 
formalització del contracte, essent en el contracte una mera formalització documental 
d’aquell acord. 

Vull dir també el fet de que sapiguent-ho de forma conscient, malèvola i insidiosa i 
malgrat disposar de la informació que contradiu la seva tesi el Grup Municipal 
Socialista formula una falsa denúncia al jutjat que dit sigui de pas, encara estem 
esperant que se’ns cridi a declarar, després de més d’un any. 

Denúncia que es basa tan sols en la primera certificació que abans hem mencionat, és 
a dir, amb la primera certificació acusant d’haver pagat “algo” que no s’havia posat. 
Algú pot arribar a creure que una carpa que té un volum determinat que ha d’anar en 
el centre del poble podem dir que s’ha pagat quan ningú l’ha vista?, algú pot creure 
això?. 

Val a dir que com he mencionat abans la factura és de gener del 2008, la segona i 
tercera són respectivament del febrer i abril del 2008 i la darrera que és la que 
ocasiona la rescissió del contracte amb un expedient propi és de setembre del 2008, 
per tant, tinguent la informació al damunt de la taula i sabent que és fals es formula 
denúncia el juliol del 2009, nou mesos després. Val a dir que això quan el jutjat ho 
arxivi evidentment en trobaran les causes i les conseqüències, com no pot ser d’altra 
manera. 

Fins aquí l’explicació genèrica del mercat. I ara després de la rèplica del grup de la 
oposició procedirem a la votació de la proposta de resolució. Moltes gràcies. 

Té la paraula. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Si us plau. Quina proposta de resolució? 

Alcalde: La que li hem passat 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Ah, en tot cas vol dir la moció. Si us plau, 
ens podran endollar això en a l’ordinador?. 

Alcalde: Si 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: “Bueno” que portin l’ordinador cap aquí. 

Alcalde: Vol passar, li passarem igualment, li farem el favor, no pateixi 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: No, no. Preferim passar-ho nosaltres 

Alcalde: Bé, miri 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Si que hi és el tècnic, si 

Alcalde: A veure, no arribarà no? 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Bé, nosaltres, primer de tot volem explicar 
el motiu de perquè doncs, els regidors del nostre grup avui portem aquesta samarreta i 
ho explicarem abans de que el senyor Arnó ens tanqui el micròfon, cosa a la que ja 
estem molt habituats, i abans de que se’ns tanqui el micròfon volem explicar perquè 
portem aquesta samarreta, doncs perquè portem aquesta samarreta que per la gent 
que no ens pot veure i que ens està escoltant, doncs posa: “Vosaltres demaneu que jo 
faré el que em dongui la gana” Comissió Informativa 27 del 7 del 2010, Joaquim Arnó. 
És a dir, la Comissió Informativa d’aquest dimecres en la que nosaltres vam anar a la 
Comissió Informativa per tal de trobar tota la informació relativa, doncs, al que seria la 
parada número 2 i altra documentació del mercat i el senyor Arnó ens va contestar 
això, hi ha testimonis, hi ha el testimoni del senyor regidor Marcos Blázquez, del 
senyor Joan Vázquez i del propi secretari, en que ell ens va contestar això: “Vosaltres 
demaneu que jo faré el que em dongui la gana”. 
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Nosaltres en aquell moment ja li vam dir que la frase era digne de fer un eslògan per 
una samarreta perquè clar, vam trobar que era molt fort que un alcalde en una 
comissió informativa, en un tema tan delicat com és el que avui estem tractant del 
mercat que ens digués això. “Vosaltres demaneu el que volgueu que jo faré el que em 
dongui la gana”. Quan vam sortir de la Comissió Informativa vam dir, “pues” escolta’m 
això que hem dit és digne d’una samarreta, d’un eslògan d’una samarreta perquè no 
ens anem a fer la samarreta? I així ho vam fer. Ens en vam anar a Calella i ens van fer 
aquesta samarreta perquè volíem manifestar públicament, el que el senyor Arnó en 
una Comissió Informativa on s’està debatent el tema del mercat i on s’estava requerint 
informació de la parada número 2 ens va contestar això. 

Posat de manifest això que pensem, doncs, que posa una vagada més de manifest el 
tarannà del senyor Arnó nosaltres ara el que voldríem fer és comentar la nota de 
premsa i el ban, la nota de premsa que ha sortit publicada i el ban que s’ha penjat en 
els diferents indrets del municipi perquè pensem que no té “desperdici” en definitiva 
tan la nota de premsa com el ban ve a dir una mica el que ell ha dit ara aquí al principi 
i la veritat, vull dir, nosaltres senyor Arnó d’estudis suposo que té els que té justet, de 
gestió de l’Ajuntament, zero, perquè aquests tres anys de govern ja hem vist la gestió 
de l’Ajuntament que s’està fent i després el que si li podem dir és que a nivell de 
manipulació i de tergiversació un màster, un màster en nivell de tergiversació i de 
manipulació de la informació i ara ho veurem quan comencem doncs a llegir aquestes 
notes de premsa i aquest ban que pràcticament diu el mateix que vostè s’ha dedicat a 
fer durant aquests dies. 

A la nota de premsa en concret diu, després que el PSC de Caldes anunciés que volia 
celebrar un ple extraordinari per tractar les preteses irregularitats en relació a l’obra del 
mercat municipal i que desistís de la seva pretensió i decidís només presentar una 
moció sobre el tema que es va debatre el ple ordinari del 26 de juliol, l’alcalde de 
Caldes, Joaquim Arnó, va anunciar per sorpresa en la mateixa sessió plenària, just 
després que es rebutgés la moció socialista per inconcreta i tendenciosa que ell era 
qui convocava el ple extraordinari en horari de màxima audiència el proper divendres 
30 a les vuit del vespre per tractar tots els aspectes de l’obra del mercat, tots els 
detalls i que es depurin totes les responsabilitats. 

Bé, com li dèiem no té “desperdici” perquè diu en relació al que vostè parla del fet de 
que nosaltres vam desistir de fer el Ple extraordinari del mercat. “Aviam”, nosaltres 
vam sol·licitar-ho i després vostè ens va comunicar que, doncs, que faltava tota una 
sèrie d’informació i que per tant nosaltres havíem de portar aquesta informació i que 
per tant no es podia celebrar aquesta sessió plenària extraordinària perquè faltava la 
informació. 

Vostè sap perfectament, que la informació que obra en poder de l’Ajuntament, és a dir, 
a les oficines municipals no pot ser requerida pel propi Ajuntament ni es pot exigir ni a 
particulars ni a regidors perquè precisament aquesta documentació ja està en el propi 
Ajuntament i això ho diu molt clar l’article 35 de l’apartat f) de la Llei 30/1992, del 
Procediment administratiu. Per tant una manera d’intentar demorar el tema i a més a 
més també és molt divertit i és molt curiós que ens diu que no s’havia presentat cap 
proposta d’acord, val?, i el curiós i el divertit que els hi comentava és que precisament 
ara ell quan ha convocat aquest Ple extraordinari, s’ha convocat sense cap proposta 
de resolució o sigui, allò que se’ns demanava a nosaltres i per lo qual no es podia fer 
el Ple extraordinari perquè segons ells no havíem presentat proposta de resolució, 
tampoc s’ha presentat en la convocatòria que vostè ha fet del Ple extraordinari. Per 
tant nosaltres el que vam veure és que tot això era una mena d’estratègia per tal 
d’anar demorant el tema i vam veure, doncs que el que convenia era poder tractar el 
tema específic del que nosaltres vam presentar en la resolució del passat Ple 
precisament perquè podés entrar en el Ple del dilluns i així ho vam fer, vam presentar 
una proposta de resolució i vam presentar-la en el Ple del dilluns. Però clar, la 
sorpresa va estar que aquesta proposta de resolució, com tot seguit veure’m no es va 



AJUNTAMENT DE CALDES D’ESTRAC                                                                 PLE 09/10 –- 30 de juliol de 2010 11 

 

en cap moment ni debatre, ni respondre. Per tant en relació al tema aquest del mercat 
municipal del Ple extraordinari nosaltres el que vam fer va ser centrar aquesta 
proposta de resolució precisament per poder debatre el tema i en definitiva hem tingut 
sort perquè a més a més de la proposta de resolució que vostè no va donar cap 
explicació també hem aconseguit poder fer el Ple extraordinari del Mercat Municipal 
que és el que volíem i el volíem fer abans de les vacances, no volíem que es demorés 
el tema. 

Per tant hem tingut sort, vam poder presentar una proposta de resolució a la que vostè 
no va donar cap explicació i a més a més hem tingut la gran sort que s’ha pogut 
celebrar aquest Ple extraordinari que si nosaltres l’haguéssim sol·licitat ja vam veure 
com va anar l’altra vegada, fins l’últim dia del termini no ens van dir que ens mancava 
aquesta informació i ens van dir que no es podia fer el Ple fins que la portéssim, per 
tant hem tingut molta sort en el sentit de que s’ha agilitzat tot i a part de la proposta de 
resolució hem pogut avui fer aquest Ple extraordinari del mercat. 

Però bé, seguint amb el que diu la nota de premsa, és curiós que diu: “...només va 
presentar una moció (nosaltres) sobre el tema que es va debatre al Ple ordinari del 26 
de juliol”. És molt divertit el terme aquest “debatre” perquè en cap moment va haver-hi 
cap debat. Nosaltres precisament és el que volíem, nosaltres el que volíem era que hi 
hagués un debat sobre la nostra proposta de resolució i en cap moment va haver-hi 
cap debat, simplement el senyor Arnó es va limitar a votar que no, que no acceptava la 
nostra proposta de resolució i per sortir del pas i així no haver de contestar tot el que 
nosaltres li estàvem demanant en aquell moment que és el que són les accions de 
govern actuals. 

Per tant terme molt curiós en la nota de premsa en la que es diu que “...després de 
debatre” no es va debatre absolutament res perquè vostè no li va interessar en aquell 
moment haver de donar les explicacions dels temes que nosaltres li demanàvem 
precisament perquè no té cap documentació que pugui aportar per fer front a les 
nostres aportacions, a les nostres acusacions. 

Seguint la nota de premsa diu: “...es rebutgés la moció socialista per inconcreta i 
tendenciosa”, de veritat que aquesta nota de premsa és un 10 en manipulació, perquè 
“aviam”, diu: “inconcreta i tendenciosa”, nosaltres vam presentar tres propostes molt 
concretes a la proposta de resolució, és més, vull dir que demanàvem, nosaltres 
demanàvem, i aquí hi ha la proposta de resolució i el públic i els oients podran dir si les 
propostes que nosaltres vam demanar eren inconcretes escoltin i després jutgin 
“aviam” si era inconcret i imprecís el que nosaltres demanàvem en el Ple del dilluns on 
vam presentar la proposta de resolució. 

Demanàvem: 

Primer. “Que el govern municipal doni explicacions detallades de la destinació dels 
diners que estaven pressupostats en el projecte per les obres de reforma de mercat i 
no s’han destinat a aquestes finalitats”. Ja em diran si és inconcreta, és ben concreta 
aquest acord que demanàvem i aquest punt. El que passa és que a vostè senyor Arnó 
no li interessava evidentment entrar en això perquè no es podia defensar perquè no té 
tots els arguments a l’abast. 

Segon. “Regularitzar la concessió de la parada número 2 del mercat municipal 
requerint a l’alcalde la seva abstenció atès el seu parentiu amb la concessionària 
d’aquesta parada” Evidentment vostès jutgin, si us plau, si això és una proposta 
inconcreta, “regularitzar la concessió de la parada número 2 del mercat municipal 
requerint a l’alcalde la seva abstenció atès el seu parentiu amb la concessionària 
d’aquesta parada”. D’inconcret, senyor Arnó, no té res aquesta proposta, absolutament 
res, el que passa que vostè no podia aportar documentació, ni pot aportar 
documentació en relació aquest tema que se li va plantejar i vostè va sortir al pas dient 
que convocaria aquest Ple extraordinari. 
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I el tercer punt que demanàvem que ens a sembla que tampoc és gens inconcret, era 
que “el secretari municipal lliurés un informe en relació als dos apartats anteriors 
d’aquesta proposta d’acord”. 

Per tant nosaltres ja estem habituats en que les notes de premsa que fa l’Ajuntament 
es manipula absolutament tota la informació. Però és que cada vegada s’estan 
superant perquè dir que això que nosaltres vam presentar com a proposta de resolució 
són propostes inconcretes la gent pot jutjar si són inconcretes i si divaguen eren dos 
temes molt concrets que vostè es va veure incapaç de poder defensar aquell dia 
precisament perquè no té la documentació que pugui aportar per fer veure que tot 
això, totes aquestes acusacions que vostè diu que nosaltres fem no són veritat. 

Després seguint amb la nota de premsa, diu, segueix la nota de premsa i diu: 
“...Joaquim Arnó que compte amb el recolzament unànime i condicional de tots els 
seus companys de l’equip de govern ha decidit fer aquest pas després de comprovar 
el canvi d’actitud del PSC i la poca concreció i vaguetat de la proposta que ha 
presentat per a debatre el tema en el Ple de juliol”, tornem amb lo mateix que acabem 
d’explicar. 

En aquest sentit l’alcalde assegura que estem cansats de tanta misèria i de tant llençar 
la pedra i amagar la mà “...els socialistes no tenen interès en que es conegui la veritat 
només busquen l’enfrontament i la desqualificació perquè pensen que els hi és 
rentable des del punt de vista electoral...”. 

“Aviam”, el mateix que li hem dit abans són unes propostes molt concretes, el que 
passa és que vostè en aquell moment no va poder aportar cap mena de documentació 
ni fer front a la proposta de resolució que se li estava presentant i en aquest sentit 
doncs, el que va fer, va ser sortir del pas i com estratègia, doncs convocar aquest Ple 
on el que farà, doncs és això, remuntar-se al passat i no parlar en concret del que són 
les accions de govern actuals. 

Diu:“... estem cansats de tanta misèria, no tenen interès en que se sàpiga la veritat...”, 
etcètera, etcètera, ho acabem de sentir precisament perquè volem que se sàpiga la 
veritat vam entrar les propostes del Ple del dilluns, precisament perquè se sàpiga la 
veritat i en canvi ens vam trobar aquí amb una barrera que en cap moment va donar 
resposta a un dels temes que nosaltres pensem que és cabdal a nivell del mercat que 
és l’acció de govern, del seu govern, durant aquests tres anys i com s’ha portat tot el 
procés del mercat i a més a més, doncs el tema en concret d’aquesta parada, de la 
parada número 2. 

Per tant nosaltres el que si volíem era que se sapigués la veritat però no hi ha 
possibilitats al menys aquell dia ja ho vam veure i avui sembla que tal com va el Ple 
tampoc tindrem possibilitats de poder aclarir tot el que nosaltres demanàvem aquell 
dia. 

Després segueix i diu: “... volem desemmascarar aquesta manera de procedir i ho 
farem davant de tots els caldencs i caldenques que vulguin venir a veure-ho o que ho 
escoltin per Caldetes ràdio, explica l’alcalde. Demostrarem davant tothom que 
l’oposició ha mentit, enganyat i manipulat i que a més ho ha fet de manera voluntària i 
conscient”. 

“Aviam” la millor defensa senyor Arnó és un atac i aquí el que fa vostè és aplicar 
aquesta tàctica, com que no em puc defensar perquè no tinc la documentació i no puc 
aportar tot això que m’estan demanant el que faig és atacar, atacar i tergiversar la 
realitat, ataca, doncs al nostre grup sense cap fonament i tergiversant totalment el que 
és la realitat, per tant la millor manera de desemmascarar és que vostè, sap quina és 
la millor manera senyor Arnó de desemmascarà el que nosaltres segons vostè 
acusàvem falsament. La millor manera de desemmascarà seria que vostè hagi respòs 
a tot el que nosaltres li vam preguntar aquell dia sobre la parada número 2 i que va ser 
incapaç de respondre i va ser incapaç de portar qualsevol documentació. Vull dir que 
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hi ha una total tergiversació del que és la informació i si té ganes de buscar 
confrontació i de no donar la cara i de no informar els veïns i veïnes és precisament 
vostè senyor Arnó. No, en cap moment el nostre grup municipal que per això va entrar 
aquesta proposta de resolució que d’inconcreta i vaga absolutament res i ho poden 
jutjar, ho van poder jutjar els oients del Ple i les persones que van venir el Ple el dilluns 
passat i avui al tornar a repetir una altra vegada les dos propostes que nosaltres 
demanàvem. 

Dit això voldríem també comentar una miqueta el procés d’informació que amb el 
temps hem trobat nosaltres per aquest Ple extraordinari, és a dir, tot el tema de la 
informació i la proposta de resolució. 

Anem a la Comissió Informativa el dimecres que, ha de ser, una Comissió Informativa 
per poder accedir a tota la documentació i la resposta que ens diu el senyor Arnó és 
no això és merament un tema formal perquè la documentació la teniu ja en allà i 
nosaltres vam insistir nosaltres volem això, això, això, això, vam entrar un registre, 
vam entrar pel registre l’endemà tota una sèrie d’informació que requeríem per aquest 
Ple, vam demanar també uns informes al senyor secretari i la resposta primer del 
senyor Arnó va ser aquesta: “Vosaltres demaneu el que volgueu que jo faré el que em 
dongui la gana”, vull dir, sincerament senyor Arnó que ho trobem molt gros, molt gros i 
més en relació amb aquest tema que estem tractant que és un tema que com ja 
veurem és un tema molt delicat. 

Després nosaltres vam entrar també una carta requerint que vinguessin els tècnics, els 
tècnics que han participat en l’obra del mercat, en el projecte, vam demanar, doncs, 
que vingués el cap de la brigada, vam demanar també que vingués el Cap de Serveis 
Tècnics i també que vingués l’aparelladora i en cap moment se’ns ha fet cas i avui 
veiem, doncs, que no hi ha cap tècnic que estigui aquí que pugui respondre a les 
preguntes que nosaltres molt gustosament teníem interès en poder fel’s-hi, per què?, 
perquè no interessa perquè evidentment tot el que s’està dient en aquí podria quedar 
rebatut quan nosaltres féssim les preguntes i les interpel·lacions en els tècnics. 

I després per últim el que ja hem comentat abans, i és a dir, el tema de la proposta 
d’acord que de veritat n’hi ha per sucar-hi pa, vull dir, que ens diguin que no es pot fer 
el Ple extraordinari perquè ens falta una proposta d’acord i després resulta que la 
convocatòria que vostè fa del Ple extraordinari no presenta cap proposta d’acord, per 
tant, estem amb el que sempre nosaltres hem remarcat i que sintetitzant ve a dir el que 
diu aquesta samarreta “Vosaltres demaneu que jo faré el que em dongui la gana”. 

Això per una banda, després en relació a la seva intervenció en aquest Ple queda clar, 
després de sentir-lo, queda claríssim quina és l’estratègia d’aquest Ple, la seva 
estratègia és haver muntat aquest Ple amb el que diu efecte ventilador, és a dir, munto 
aquest Ple, em remunto al passat, em remunto al passat i no contesto res, res del que 
nosaltres li vam demanar en el Ple passat i a més a més, doncs, això, sense 
respondre en concret a les accions de govern que han fet vostès que és en definitiva el 
que nosaltres li demanàvem a la proposta de resolució que vam presentar en el Ple del 
dilluns passat. 

Per tant nosaltres vam demanar unes coses molt concretes que d’aquí pràcticament 
s’han tractat d’esquitllada i sense portar cap mena de documentació i el que vam 
demanar en el Ple i el que li demanem ara en aquí són les accions de govern, és a dir, 
en definitiva el que compte ara és el que vostès han fet durant aquests tres anys i 
aquests tres anys veiem que precisament hi ha tota una sèrie d’irregularitats que són 
les que nosaltres vam voler posar sobre la taula en el Ple del dilluns i a les que no vam 
tenir absolutament cap resposta. 

“Aviam”, amb tots aquests arguments, que ens ha donat senyor Arnó ens demostren, 
doncs, que no saben que governen vostès, estem sempre amb el mateix, qui està al 
govern és qui ha de donar explicacions del que està passant i per tant són vostès que 
han de donar explicacions i mirar de gestionar i buscar solucions pel present i això en 
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aquests moments no s’està fent, no s’està fent perquè hem vist que es treu tot el 
projecte del mercat a partir de l’any 2005. 

El que compte, com li deia és la realitat i en aquest cas la realitat del mercat a la que 
després ja hi entrarem més, més a fons, és que hi ha un mercat on les obres han durat 
més de tres anys quan estava previst fer-les en quatre mesos. 

S’ha perdut una part de la subvenció de 56.000 euros de la Generalitat així com la 
subvenció que rebien els paradistes, per les parades noves a més del perjudici que ha 
suposat a tots els veïns i veïnes de Caldes que no han pogut disposar d’aquest 
equipament que havia de ser un equipament bàsic per al comerç de Caldes. 

I unes obres del mercat que han anat a remolc dels interessos particulars, això no ho 
hem d’oblidar aquí qui hi ha sortit beneficiat i guanyant de tot el procés del mercat ha 
estat la propietària de la parada número 2, la seva esposa, eh?, perquè com veurem, 
s’han fet les coses, com veurem s’han fet les coses no seguint els preceptius legals. 
Nosaltres ja vam dir en el Ple passat i ho reiterem que el 2007 quan es van fer les 
adjudicacions a les parades, nosaltres tots els regidors socialistes, tots els regidors 
socialistes vam votar a favor de que la seva esposa, la senyora Pilar Moreso, pogués 
tenir la parada, per tant nosaltres res en contra, al contrari, a favor. 

El que si demanem ara és que les coses es facin dins dels límits de la legalitat i per 
això ara vam proposar aquelles propostes, vam presentar la proposta de resolució i 
intentant doncs que s’aclarís i que es portés a terme la regularització de la parada, 
perquè no s’han fet les coses correctament, però en cap moment nosaltres anem en 
contra aquesta persona, el que volem és que es facin les coses tal com s’han de fer i 
prova d’això és que el 2007 tots els regidors socialistes que estàvem a l’equip de 
govern, que estàvem al govern vam votar favorablement perquè aquesta persona 
pogués tenir la parada cosa que avui si fos al revés que si algú de nosaltres volgués 
tenir alguna parada al mercat no sé com anirien les coses. 

Dit això pel que fa al projecte pel centre comercial de Caldes i remuntant-nos al que 
vostè, a la seva intervenció d’avui. Vostè es remunta al passat i comença a treure tot el 
tema del mercat des del passat però no dona explicacions del present i el projecte 
comercial i el bon desenvolupament comercial de Caldes vindrà determinat per si el 
mercat està ben acabat i per la política comercial que es porti a terme des de 
l’Ajuntament, no per tot el que es va fer fa més de quatre anys, no, no el que farà que 
Caldes funcioni i el mercat funcioni a nivell comercial és l’aposta política que pot fer 
aquest equip de govern, que són vostès i de moment en tres anys no hem vist cap 
mena d’aposta comercial, no hem vist res, no s’ha fet absolutament res a nivell de 
comerç. 

I en aquest sentit, doncs el que els hi demanem que donguin explicacions del present i 
a més a més donguin explicacions també del seu desenvolupament i del seu projecte 
comercial que fins ara amb tres anys no s’ha vist absolutament res. “Zero patatero”. 

En relació al procés lent i ple d’al·legacions. Vostè diu que ha sigut un procés lent i ple 
d’al·legacions on va haver-hi moltes al·legacions. Dir-li que vostè va alentir moltíssim el 
procés del projecte del mercat presentant al·legacions que després aquestes 
al·legacions moltes de les vegades quan tenia oportunitat en el projecte del mercat 
quan vostè estava al govern no va aplicar aquestes al·legacions que tan va presentar, 
només per posar pals a les rodes en el nostre equip de govern per intentar, doncs, que 
no es pogués inaugurar el mercat abans de les eleccions. 

Després totes aquestes al·legacions que va presentar perquè no les aplica vostè en el 
projecte del mercat, ni una. No volem entrar, com li dèiem, no volem entrar en el 
passat perquè lo que compten són les accions de govern d’avui, les seves accions de 
govern i, el que si li hem de dir és que és clar que el projecte del mercat com vostè ha 
dit el va signar vostè, el va signar vostè senyor Arnó el contracte, el contracte del 
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projecte del mercat el va signar vostè. Miri, aquí el tenim, aquí el tenim, no és la seva 
signatura aquesta? 

Alcalde: Ja veig que m’ha escoltat 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Si, si que l’he escoltat 

Alcalde: No, no m’ha escoltat 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Vostè ha dit que havia signat  

Alcalde: No, no si us plau. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Vostè ha dit que l’havia signat pel tema de 
les indemnitzacions que sinó hi hauria 

Alcalde: No, no, no senyora, no. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Digui’m. “Bueno” és igual  

Alcalde: Li hem dit que quan vam arribar al govern vam tindre que signar el contracte 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Vostè va signar el contracte. “Vale” 

Alcalde: Sí i qui li ha dit que no? 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: “Bueno”, que li he dit algo, no li estic pas 
dient que no. 

Alcalde: Ja veig que no ha escoltat 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Jo li dic que vostè va signar el contracte i a 
partir d’aquí de la signatura del contracte, no pot remetre’s a que aquest projecte, era 
un projecte amb tantes deficiències, sinó no l’hagués signat, d’acord?. 

En fi el que nosaltres veiem és que no ens han contestat res, res, res de la proposta 
de resolució que nosaltres vam presentar l’altre dia, i per tant nosaltres el que fem és 
que li demanem doncs, explicacions sobre el primer punt com el segon punt i el primer 
punt és que el govern municipal doni explicacions detallades de la destinació dels 
diners que estaven pressupostats en el projecte per les obres de reforma del mercat i 
no s’han destinat a aquesta finalitat que acabi, doncs, de donar més explicacions al 
que nosaltres ara li plantejarem i el segon punt el tema de la regularització, de la 
concessió de la parada número dos, del mercat municipal requerint a l’alcalde doncs, 
la seva abstenció atès el parentiu amb la concessionària d’aquesta parada. 

Per tant ara el que fem, és doncs, si us plau intentar explicar, tot el tema del que s’ha 
pagat del projecte i no s’ha fet. 

Regidor Miquel González: Bé, bona tarda a tothom una mica agrair les paraules de la 
companya portaveu. Començaré a explicar, sobre tot, el tema d’obres del Mercat 
Municipal del tram corresponent del 2007 al 2010, la veritat és que penso que és la 
realitat i lo que ens ha tocat viure. Més que anar al 2005 o al 2004 amb temes 
administratius que no tenen cap vinculació amb la realitat fefaent de lo que han viscut 
els veïns i veïnes d’aquest poble i de lo que han viscut els paradistes d’aquest poble. 

Bé, per començar tenim el contracte administratiu, estem fent una projecció del 
contracte administratiu que firma el senyor Arnó, que firma el senyor Arnó el 20 de 
desembre del 2007 i volem que quedi molt clar el tema de que comencen les obres el 
20 de desembre del 2007, comencen les obres el dia abans de Nadal, porten la bossa 
de material i la dipositen al Mercat Municipal, per tant el 20 de desembre del 2007 una 
data important amb el tema de les obres del Mercat comencen, amb el fet d’un 
contracte, és un contracte administratiu tipus, on hi ha les intervencions, unes 
clàusules que s’han de complir et surt l’import que marca l’obra de contracte 371.000 
euros perquè hi ha gent que encara no distingeixen, uns 60 milions de pessetes. 
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En una de les clàusules, la primera, que està reflectida a la pantalla es diu que es 
compromet l’empresa a una execució de les obres corresponents al projecte reformat 
de reforma del Mercat Municipal d’acord amb la proposta presentada i d’acord amb la 
resta de documents que formen part de l’expedient en especial al Plec de clàusules. 
Això vol dir que l’empresa es compromet a fer el projecte que està aprovat i el projecte 
que aquesta empresa va dir que es faria. 

Tots els canvis, totes les diferències que diu el senyor Arnó no estan reflectides en cap 
paper inclús en la clàusula de contracte part tercera se li diu que el termini màxim 
d’execució de les obres és de quatre mesos a comptar des de la data de signatura del 
contracte. 

Una de les coses que se li ha oblidat al senyor Arnó és que hem estat tres anys 
d’obres, tres anys d’obres. Quan el primer contracte i tots els contractes que s’han 
parlat, parlaven d’una obra de quatre mesos i un contracte firmat per ell, vull dir que 
pot parlar de quatre mesos més tres, tres mesos més dos, però, quan algú firma un 
contracte i més d’una quantitat d’aquestes i més amb la categoria que té el nostre 
alcalde estem convençuts que va firmar sabent lo que firmava. Aquí el requadro de la 
firma del senyor Arnó, del 20 de desembre. 

Què és lo que ha de complir aquest contracte administratiu? aquest contracte 
administratiu ha de complir un projecte que s’ha d’aprovar, que s’ha d’aprovar amb un 
preu màxim i aquest pressupost que està aquí a la pantalla és el plec de clàusules 
administratiu a centrar per a licitar aquesta obra i aleshores posa clarament el 
pressupost, que el pressupost compren la totalitat del contracte, que el preu consignat 
és indiscutible no admetent-se cap prova d’insuficiència i porta implícits tots aquells 
conceptes previstos a la clàusula 27 del plec de clàusules administratives, això vol dir 
que el preu és tancat i que no hi ha cap possible augment o augment d’aquest 
projecte. 

Una de les coses importants que hi ha en aquest projecte que s’aprova, d’aquest plec 
de clàusules és que la mesa de contractació hi ha un regidor del grup municipal de 
Convergència i Unió, en aquell moment a l’oposició, per tant no eren desconeixedors 
en cap moment, ni del projecte, ni de les clàusules, ni de cap de les partides que 
estarem parlant. 

En el punt disset. Cas que la Corporació opti per la no resolució de contracte en el 
supòsit de demora en l’execució s’imposaran al contractista les penalitzacions 
següents. Penalització diària en la proporció de 0,12 per cada 600 euros del preu del 
contracte. 

Podem buscar a l’Ajuntament tot el tipus d’expedients que vulguem. Oberts a les 
empreses constructores perquè hem estat en lloc de quatre mesos, tres anys, no n’hi 
ha cap. Eren empreses dolentes, eren empreses que no complien, però cap expedient 
informatiu, cap nota de cap tècnic perquè en lloc de quatre mesos hem estat tres anys 
esperant i no només això que el grup de Convergència i Unió va participar en aquestes 
clàusules. 

El punt 33. L’adjudicatari, que és l’empresa que li toca el concurs haurà de presentar el 
pla de Seguretat i Salut en un termini màxim de deu dies hàbils a comptar des de la 
notificació de l’adjudicació del contracte, estem parlant del 20 de desembre del 2007, 
l’empresa guanya licitació al projecte i que fa aquest Ajuntament, aquest Ajuntament 
en data de 20 de desembre del 2007 li dona a la senyora Sílvia Ventura Pacheco la 
redacció de l’estudi de Seguretat i Salut de les obres del projecte reformat del Mercat 
Municipal, volem recordar que aquesta senyora, segur que és una gran professional, 
és la mateixa que ens va fer l’Escola Bressol, la mateixa que ens va fer el Casal de 
Joves. 

Per tant un fet, això no és obra ni és cap millora, això és un fet que estava dintre la 
clàusula que se li ha donat a una persona directament vinculada a l’Ajuntament. 
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I no només presentem un paper sinó que presentem un AD que és el pagament, no 
presentem insinuacions o diem insinuacions, sinó que estem presentant públicament el 
pagament en aquesta senyora d’aquest informe. 

Però anem una mica més enllà, aquí està la firma del senyor alcalde, per si dubte, o no 
se’n recorda de lo que va firmar. 

Portada gener del 2008 “Comencen les obres de reforma del Mercat Municipal”, aquí 
el senyor alcalde es va “vanagloriar” de que començava les obres del Mercat Municipal 
sense, estalviant-se la carpa, recordem: “...estalviarem la carpa...”, estalviarem la 
carpa, “...ho farem en menos de quatre mesos, no perjudicarem als paradistes...” i aquí 
els únics que han sortit perjudicats els veïns i veïnes d’aquest poble. 

Ha parlat molt clarament de lo que és una certificació d’obres. Li agraeixo moltíssim 
que hagi aclarit als veïns i veïnes d’aquest poble que és una certificació d’obres. 

Si que vull recordar-li una cosa, si el Grup Socialista pot dir coses, pot fer coses, però 
qui imputa és un jutge i que vostè està imputat, també se li ha oblidat dir-ho. Vostè 
està imputat pel tema de les factures, vostè està imputat també se li ha oblidat dir-ho. 

Primera factura del 31 de desembre del 2007, 64.000 euros, sense IVA 55.592,87 
quasi deu milions de pessetes en deu dies, deu dius que vull recordar que eren les 
festes de Nadal, per tant obres al Mercat no es va fer res. Es va adelantar a l’empresa 
deu milions de pessetes, això dintre dels Ajuntaments on està el senyor Arnó es veu 
que és normal, les empreses d’avui en dia no reben injeccions de deu milions de 
pessetes per començar unes obres, però bé, no només això la directora facultativa 
signa conforme amb aquests deu dies s’han fet obres, o s’ha comprat material o s’ha 
fet lo que sigui per deu milions de pessetes. 

Però clar, arriba l’empresa i factura un total i a la certificació 1 sumant el material més 
la carpa al cèntim d’euro, al cèntim d’euro, no a l’euro, no a la centena o a la desena al 
cèntim d’euro quadre en que han pagat una carpa, una carpa “alquiler carpa 
instalaciones varias para cuatro meses”, 19.800 euros, estructura auxiliar parada 
provisional 14.780, quadre al cèntim d’euro aquesta factura de l’empresa feta deu dies 
durant el mes de Nadal quadre amb el pagament. 

No només això sinó que el senyor Gil, perdó, Juan Antonio Gil, no vull entrar amb els 
cognoms famós en aquest Ajuntament i vull recordar que va ser el pèrit acusador de la 
Fundació Palau i d’aquest Ajuntament amb el tema Santema 2 també signa aquesta 
certificació i ja no només la signa l’arquitecte sinó que el senyor alcalde també la signa 
i li paguem 60.000 euros, li paguem una carpa en uns senyors que no han portat res. 
Perquè jo vull preguntar si algú ha vist la carpa. Nosaltres no l’hem vist i no nomé no 
l’hem vist sinó que hem estat tres anys aguantant obres, tres anys aguantant obres i a 
més a més, ara venim al Ple i com que no tenim res que explicar s’insinua i s’intenta 
insultar. “Pero bueno” la realitat és aquesta, el senyor alcalde està imputat, ja anirà al 
jutjat a donar explicacions. 

Volem continuar, quan parlem de quatre mesos i el Grup Socialista parla de quatre 
mesos no ho diu la portaveu o ho diu el regidor ho diu l’arquitecte, ho diu l’arquitecte: 
“Duració de les obres: La duració estimada pel desenvolupament d’aquest projecte és 
de quatre mesos”, que tregui un informe tècnic que digui quans mesos estava tallant el 
mercat per la meitat un sol informe tècnic, que tregui un sol informe tècnic. 

Que hem tingut els veïns i veïnes d’aquest poble? els veïns i veïnes d’aquest poble 
hem tingut molta runa els cap de setmana i vull recordar que mentre els veïns d’aquest 
poble se’ls multa per tirar la runa, a l’empresa no se li va dir res i la merda estava a la 
porta d’un Mercat Municipal i vull tornar recordar que dintre el Mercat Municipal es ven 
menjar i que dintre el Mercat Municipal està la dona de l’alcalde, vull dir que, lo que 
han passat els pardistes i lo que han passat els clients d’aquest mercat durant aquests 
tres anys, doncs bé, aquí estan les fotos. Vull dir que i més expedients oberts a veïns i 
veïnes per tindre el cap de setmana un sac, un saquet de runa, allò estava fet un 
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dissabte i allò un dissabte i un diumenge i els veïns de dalt sortint per aquell forat de 
l’escala, i ara venen a explicar-me que el 2005 un arquitecte..., senyor Arnó, una mica 
de serietat, la realitat de lo que ha passat, senyor Arnó, la realitat, d’entrada hauria 
d’explicar perquè vostè fa aquest Ple, perquè si vostè vol un contracte, una còpia de 
contracte o vol lo que vulgui va a casa seva i li demana a la seva dona perquè vostè és 
part vinculant, part vinculant, d’aquesta, del Mercat Municipal però bé, vostè es queda 
aquí, cap problema. 

Bé, la diapositiva no es veu gaire bé però “bueno” podem parlar de portes “correderes” 
que s’han pagat dues vegades, la porta “corredera” d’entrada està al projecte i s’ha 
pagat a Alusistem hi ha una factura d’entrada d’Alusistem pagant aquesta porta 
“corredera”. Tres finestres al carreró que no s’han pagat, dos al frontal de la Riera, cap 
informe tècnic en totes aquestes receptes que hi ha en aquí, més totes les que tindrà 
el senyor Arnó al seu despatx, cap informe tècnic que justifiqui un canvi de partida, cap 
informe tècnic. 

El senyor Arnó sempre ens diu aquí, surt amb un discurset que si hem fet un canvi 
d’import no hi ha cap informe tècnic que avali lo que ha dit, que s’ha fet un canvi de 
partida, el Mercat inaugurat i per tant per nosaltres el Mercat, l’obra del Mercat està 
acabada. No només això, un entramat metàl·lic per les parades, les parades tenien 
una persiana interna per tancament de la parada, tenien un sistema de llum extern, tot 
això no hi ha res. 

Que més, distribució d’un fals sostre, el senyor Arnó diu que els veïns de dalt es 
queixen, quan un fa un projecte, fa un projecte intentant treure tots els problemes que 
hi havia, quin era un dels problemes, sorolls, tot el fals sostre del Mercat Municipal s’ha 
pagat i no s’ha muntat, tot el Mercat Municipal anava amb un fals sostre, anava tapat i 
quan un posa un fals sostre vol dir, florescents, vol dir instal·lació elèctrica, vol dir 
terminals de tota la part comuna del Mercat Municipal, tot això estava al projecte i no 
s’ha pagat res. “Falso techo acústico con placa”. Això són papers, això no són 
comentaris del senyor Arnó, això és lo que es va aprovar, lo que el senyor Arnó va 
firmar en un contracte i lo que ha pagat, perquè quan parla de certificacions d’obres, 
avui ens ha donat les còpies de les certificacions d’obres, això està pagat. 

Instal·lació elèctrica. He sentit molts comentaris que no havia instal·lació elèctrica, que 
no havia en el projecte no havien temes d’instal·lació elèctrica, 36.000 euros 
d’instal·lació elèctrica en el projecte, instal·lació elèctrica al Mercat Municipal formada 
per una centralització de comptadors, etc, etc, etc., més de sis milions de pessetes en 
temes elèctrics i diu que ho ha pagat a part, acaba de dir ara mateix el senyor Arnó 
que ha pagat coses a part, o sigui que veurem lo que ens costarà tot això quan ens 
anava a costar més barato. 

Instal·lació de xarxa de telefonia també ha dit que no havia telèfon, preinstal·lació de 
telefonia formada per cable en canal de paret, havia partida per telefonia, ara si la seva 
dona volia un telèfon se l’ha de pagar ella, això està clar, no?, està clar que lo que la 
seva dona volia s’ho havia de pagar ella, però la línia general d’entrada estava. 

“Bueno” la ventilació. Hem sentit aquí que la ventilació era de, no sé, és que no sé, no 
he entès el que ha volgut dir amb el tema de ventilació “Instal·lació de ventilació 
Mercat Municipal formada per canalització, impulsió, expulsió d’aire a partir de 
ventiladors, extractors per cadascuna de les sortides fins a la part superior de l’edifici, 
una ventilació i abstracció complerta per cada parada amb un sostre fals que feia que 
tot el Mercat Municipal quadrés, ara ens diu que és per una corrent d’aire. “Bueno” 
anirem a veure quina instal·lació de ventilació s’ha muntat i no només això, sinó que 
porta a aprovar un projecte per una cuina, de la seva dona, i ens ensenya un 
avantprojecte i ens ve a vendre aquí un avantprojecte. Això és un projecte tècnic, això 
és el dibuix de com havia de quedar el mercat, màquines a sobre de les parades, no al 
pati de llums dels veïns, a sobre de les parades, persianes totalment uniformes, totes 
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les parades uniformes en la mateixa línia, amb el mateix dibuix, tot igual, per tindre un 
mercat del segle XXI i el senyor Arnó ens ha fet el Mercat de la seva dona, de lo seu. 

Alcalde: Va, si us plau, si us plau. Vinga, si us plau. Gràcies, moltes gràcies, moltes 
gràcies, si us plau, si us plau, si us plau, si us plau. 

Benvolguts, benvolguts veïns, benvolguts veïns si us plau. Benvolguts veïns, gràcies. 
Si us plau. Si us plau agrairia tots els veïns, si us plau. Gràcies, gràcies. 

Ja sé que és una mica feixuc però moltes gràcies per la vostra assistència. Vinga, si us 
plau. Si us plau. Moltes gràcies. Gràcies. 

Regidor Miquel González: Bé, hem comentat el tema de les portes, avui repassant la 
documentació una factura de sostre fals de la parada 1, lo que ja “Clama el Cielo” que 
es pagui una parada de verduleria de 17.000 euros, 16.139 euros, encara no sabem 
perquè amb el supòsit de fer-la igual que l’altra i entrem al Mercat i no són iguals. En el 
supòsit de donar-li línia igual i ens hem gastat 16.000 euros i encara no sabem perquè 
ens hem gastat 16.000 euros i ara el que vingui nou li demanarem que ens pagui 
16.000 euros amb la crisi que estem. 

Amb el supòsit aquest de que fem la parada nova, paguem la parada nova, la paguem 
entre tots els veïns, perquè quan aquí diem que paguem entre tots els veïns, una 
parada nova de 16.000 euros perquè sigui igual que l’altre i entrem al mercat i no són 
iguals, però clar, si parlem de la parada 2, parlem de la parada 6, ningú sap on ha 
d’anar un endoll, ni on va un florescent, ni a on va res. 

Algú es pot imaginar fer una obra a casa o tirar una paret a casa sense cap projecte 
que avali l’Ajuntament? perquè la multa qualsevol se la pot imaginar, qualsevol pot 
imaginar que aquest mercat el fa un privat, que aquest mercat el fa Caprabo i que 
arriben a fer aquest mercat i fan totes les parades sense cap permís, sense cap 
projecte, tècnic que ho avali, sense cap llicència d’activitats que ho avali, sense cap 
permís de res i que demà estigui obert i que el senyor alcalde sigui coneixedor de que 
no hi ha contracte administratiu perquè pot anar a casa seva a preguntar-ho i el senyor 
secretari ens ha confirmat que no hi ha contracte administratiu entre la parada 2 i 
l’Ajuntament i demà aquest mercat està obert. Algú es pot imaginar això, en un país 
normal d’Europa?, algú es pot imaginar això? jo crec que no s’ho imagina ningú que 
això pugui passar. 

I ja lo últim, l’obra l’acaba la brigada o sigui que paguem dos vegades l’obra i la 
brigada qui la paga?, qui paga el material de la brigada? Sinó el paguem nosaltres, si 
no el paguem tots nosaltres. Partida a partida, restauració de la façana, pintura, 
restauració de portes. Totes aquestes partides estan en el projecte executiu, estan 
pagades i aquí hi ha un senyor de la brigada que m’agradaria saber qui li ha donat 
l’ordre i sota quin projecte està arreglant aquesta façana, quan dintre de tres anys 
aquesta pintura pugui caure a qui li anirem a reclamar?, en Paco?, en Paco li 
reclamarem senyor Arnó? 

Qui va donar ordre a la brigada perquè anessin a fer la façana? Si ho tenia pagat 
l’empresa no hi ha cap informe de cap arquitecte, ni el director facultatiu de l’obra que 
digui que aquests diners han anat a parar en una altra cosa, a partir de demà segur 
que els fa treballar perquè puguin sortir no es preocupi. 

Bé, les conclusions, amb el tema de les obres són molt clares, diners públics mal 
gestionats amb un gran perjudicat que som tots nosaltres, els veïns i veïnes d’aquest 
poble. S’ha posat en risc per un possible benefici personal, per un possible benefici 
personal el present i futur comercial de la nostra vila, desenvolupament en tres anys 
d’obres amb molta opacitat, preguntes repetides al Ple sense resposta l’actual equip 
de govern en relació al projecte i a la llicència d’obres de la parada 2 de la senyora 
Pilar Moreso i aquí voldria fer una petita introducció, any 2009, senyor Arnó ha 
comentat que últimament els socialistes estaven fent, no, no els socialistes des de la 
primera vegada que van començar l’obra hem estat preguntant la parada del mercat 
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Municipal, com anava el Mercat Municipal, per què no es canviava el projecte, però el 
senyor Arnó, no escolta. El senyor Arnó no escolta. 

Un petit escrit de l’any 2009, “...durant aquest temps que ha durat la reforma s’ha 
modificat el reglament del mercat, s’ha canviat l’ubicació d’una paradista...”, la dona de 

l’alcalde, “...s’ha fet completament nova...” any 2009, eh!, estem al 2010. S’ha fet 
completament nova, l’any 2009 ja estava feta nova no és que està feta nova de fa un 
mes, no. Fa un any que està feta nova, sense permís d’obres, sense permís 
d’activitats, sense cap mena de permís a l’any 2009. 

Al ser preguntat sobre aquest tema en el Ple del 27 de juliol, el portaveu de l’equip de 
govern, el senyor Rusiñol, estem parlant de fa un any, eh!, mira si podien haver fet 
contractes, si podia haver arreglat la concessió, si podia haver demanat permisos amb 
un any, un mega crack de la gestió municipal com el senyor Arnó. Va contestar el 
senyor Rusiñol “...només s’ha posat quatre “estanteries” a la paret...” quatre 
prestatges. El portaveu va convidar tot el poble que passes per la parada, perquè la 
parada era totalment nova, però clar si no va al mercat o no ha anat al mercat a veure, 
que pensa que hi ha quatre prestatges o li han dit que hi ha quatre prestatges i va dir 
això “pues bueno”, al cap d’un any es troba que li van aixecar la camisa, havia una 
parada nova i han estat un any sense res no és que hem caigut avui, no, no fa un any 
que ja li vam preguntar. 

Però és que és més perquè van fer un canvi i els veïns de dalt que no són els 
“sociates”, són veïns, persones, es van queixar perquè eren les dos del matí i estaven 
treballant. Hi ha algun veí d’aquí que pugui treballar fins les dues del matí a casa seva 
fent obres? Algú m’ho pot dir? Vostè m’ho pot dir?, hi ha algun veí que pugui treballar 
a casa seva fins les dues del matí. No, eh que no? No. 

Davant la queixa dels veïns, any 2009, l’Ajuntament no va actuar, aquest Ajuntament 
no va actuar. Els veïns trucaven que havia soroll, que era la una, les dues. 
Argumentant l’existència d’un permís quan amb el canvi de paradistes el nou espai 
obert al públic, els operaris de l’empresa constructora van treballar fins a les dues de la 
matinada, provocant sorolls i molèsties. 

Qui de nosaltres pot obtenir un permís per fer obres fins a les dues de la matinada? 

Pot l’Ajuntament fer el que vol? Resposta del senyor Rusiñol. “L’Ajuntament no està 
sotmès als mateixos preceptius legals que els ciutadans”, això és lo que vostè va dir, 
vostès estan per sobre de tothom. Això figura en una acta, eh!, és una acta del Ple. És 
una acta del Ple, és una acta del Ple. Si, sap que passa que aquell dia pues no havia 
gaire gent, però avui ens escolta gent i clar a lo millor és que, avui, no, no, no perdona 
però estic parlant jo. Estic parlant jo, estic parlant jo perquè jo quan tallo me foten fora, 
avisen els mossos i em fan fora, si, si i tant i tant. 

“L’Ajuntament no està sotmès als mateixos preceptius legals que els ciutadans” 

Doncs, miri, nosaltres ens diferenciem amb vostès amb això, creiem que l’Ajuntament, 
l’equip de govern ha de donar més exemple que un ciutadà i ha de demanar, tenir els 
seus projectes tècnics aprovats, perquè està parlant de que havien projectes tècnics. 
Tregui el de l’Escola Bressol, jo el repto a que tregui el projecte tècnic que vostè va 
aprovar de l’Escola Bressol i l’exposició pública d’aquest projecte tècnic on van els fills 
i filles del nostre poble i que va pagar el senyor Garcia. 

Tregui’l. I al senyor Garcia també li dic que tregui aquest projecte tècnic perquè vostès 
parlen molt però havia un projecte tècnic, però tregui el projecte tècnic de l’Escola 
Bressol. 

Bé, per anar acabant nosaltres tenim molt clar que el desenvolupament d’aquest 
projecte sense cap modificació només ha beneficiat a una persona dels dos mil i pico 
veïns que som només ha beneficiat a una persona que és la concessionària de la 
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parada 2, ho tenim molt clar. Parada nova abans que ningú. Va ser un canvi, parada 
nova abans que ningú. 

No taxa d’obres, no projecte d’obres, no llicència d’obres, no llicència d’activitats. 
Senyor Arnó no té llicència d’activitats, no té llicència d’activitats, a partir de demà 
vostè sabrà la seva responsabilitat, la responsabilitat del secretari, la responsabilitat 
del regidor, sabran la seva responsabilitat, no té llicència d’activitats. 

I no voldríem pensar, la veritat, i farem que s’investigui perquè això ho portarem allà on 
ho haguem de portar-ho si aquests diners públics en el que hi ha més administracions 
vinculades han servit per pagar aquesta parada nova, per tant això és el resum de les 
obres, això és la realitat, no és parlar del 2005, ni del 2003 aquesta és la realitat de lo 
que hem viscut “per lo menos” de lo que nosaltres hem vist. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Bé, doncs ara entraríem en el que és el 
segon punt que nosaltres volem una regularització de la concessió de la parada 
número 2 del Mercat Municipal 

Alcalde: Senyora Rosabel que ens ha de repetir lo mateix de l’últim Ple? 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Li demanem. Eh, que és el nostre torn?  

Alcalde: Si, si faci, faci, 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Doncs deixi que nosaltres fem la nostra 
intervenció. 

Alcalde: Posin-s’hi còmodes 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: per tant la regularització de la concessió de 
la parada número 2 del Mercat Municipal i per tant, doncs, requerim a l’alcalde la seva 
abstenció atès el seu parentiu amb la concessionària d’aquesta parada. Per tant 
senyor Arnó li demanem que s’abstingui de tractar aquest punt i que doncs, abandoni 
la sala. 

Alcalde: Però senyora Rosabel, a veure, que ens pren per tontos a tots?  

Portaveu del Grup Municipal Socialista: No 

Alcalde: Que ens pren el pèl? 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: No, no li prenc el pèl en absolut, en tot cas 
ens el pren vostè a nosaltres. 

Alcalde: Si us plau, permeti’m, a veure, està en el seu relat i en una seva exposició, 
aquí no s’està votant res que faci referència a res que m’impliqui personalment, estem 
en un Ple extraordinari on s’està donant explicacions d’una sèrie de coses i que vostè 
està en el seu relat, a partir d’aquí, a veure, o és desconeixement del Procés 
Administratiu i Reglamentari o és mala fe. Jo penso, crec que és la segona opció, 
perquè això ja s’havia explicat un munt de vegades. Miri, escolti’m, vostè intervingui, 
expliqui la seva història que l’escoltarà atentament tothom perquè tenen una cara 
d’interès que tothom els està escoltant i escolti’m, no ens vingui a prendre el pèl en 
aquí ara de si m’haig d’absentar o no? o haig d’abandonar la sala, però vostè que està 
dient? 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Miri aviam 

Alcalde: Vostè que pretén?  

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Nosaltres el que pretenem és que ara que 
entrem a parlar a fons 

Alcalde: Parli, parli  

Portaveu del Grup Municipal Socialista: del que és la regularització de la parada, 
doncs que vostè actuï tal com hauria d’actuar i en aquest sentit doncs, correctament, 
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políticament i doncs, s’absentés de la sala. Però “bueno” no entrarem en aquest tema 
perquè ja va quedar demostrat que en tot cas vostès consideraven que no calia que 
s’absentés en a l’altre Ple, és un tema legal, però a banda del tema legal, que això ja 
ho decidirà en tot cas el jutge si calia que s’abstingués o no a banda del tema legal 
nosaltres pensem que aviam, com que és un tema que li afecta l’economia domèstica, 
vull dir perquè la propietària de la parada número 2, doncs, viu precisament de la 
parada del mercat, pensem que per responsabilitat política el que havia d’haver fet 
vostè i que avui també, doncs, hauria de fer és absentar-se i no tractar aquest tema, 
però bé, com que no ens posarem d’acord 

Alcalde: Permeti’m, permeti’m 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: això ja ho portarem al Fiscal 

Alcalde: Vostè no pot pretendre que cada vegada que se li ocorreix parlar de temes 
personals meus i de la meva família jo m’hagi d’aixecar i deixar-li que parli del que 
vulgui. Escolti’m, aquí no es porta res a aprovació, al Ple passat el secretari ja li va 
deixar prou clar i ja li hem fet un informe. Per tant a partir d’aquí, escolti’m, no ens 
vingui a vendre sopars de duro, intervingui, faci el que vulgui i ja parlarem. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Aviam senyor Arnó és el que li estic dient, 
vostè fa una interpretació sobre aquest tema legal, nosaltres considerem que no per 
tant el que ja li dic, aquest tema, no el decidirà ni vostè ni nosaltres el decidirà el jutge 
perquè tot això anirà a la fiscalia, però jo li dic que a part del tema legal, hi ha un tema 
de responsabilitat política i si s’està tractant un tema en el que la seva senyora està 
implicat i que és el “modus vivendis”, de la seva senyora i que per tant afecta la seva 
economia domèstica, el que seria correcte políticament i ètic, seria doncs abandonar la 
sala i no intervenir en el tema del mercat perquè hi ha una implicació directa, però bé 
vostè ja ens ha demostrat la seva manera de fer. 

Alcalde: Miri, la seva ètica està molt en dubte per tant continuï si us plau 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Jo, és el que li dic, això seria el correcte, 
vostè ja ens ha demostrat el seu tarannà, la seva manera de fer, doncs, no hi ha res 
més a dir i no perdrem el temps discutint sobre aquest tema, perquè en tot cas serà el 
jutge qui decidirà sobre això. 

En relació al segon punt, aviam, aquí hi va tot el que és la regularització de la 
concessió de la parada número 2, tot el que, i aquí volem distingir, doncs, dos punts, el 
que fa referència al canvi de parada i com s’ha fet la parada. El meu company ja ho ha 
anat tractant més per sobre però ara volem doncs, incidir més a fons amb aquest 
tema. 

Alcalde: Un segon, més que res per posar en antecedents al públic.  

Se’ns repetirà la intervenció del Ple passat, per tant el que la va escoltar, doncs, ja 
sabrà de que va. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Senyor Arnó, se’ls hi repetirà la intervenció 
del Ple passat perquè vostè no va donar resposta i com que no va donar resposta, 
doncs, ara volem que la dongui i precisament per això volem repetir aquesta 
intervenció perquè dongui resposta, perquè no té aquesta resposta i lamentem que el 
regidor Marcos Blázquez s’hagi aixecat i hagi sortit de la sala. 

Alcalde: Té un problema de pròstata vostè ho pot entendre 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: per no haver de sentir la intervenció. 

Doncs, senyor alcalde, comencem. La parada número 2, el canvi de parada, el canvi 
de parada de la parada número 6 a la número 2 es fa mentre vostè és alcalde, tot i que 
es va demanar al febrer del 2007 aquest canvi no es fa efectiu en l’anterior govern, 
sinó que es fa en data 16 de desembre del 2008 a la Junta de Govern Local on 
s’acorden les modificacions de les parades, aquesta modificació no va ser aprovada 
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en el Ple, ni tan sols va ser ratificada en el Ple i el mateix tècnic d’administració 
general així ens ho va corroborar. 

La concessió de les set parades de venda, la primera vegada que es va fer, doncs va 
anar al Ple, doncs, com ja li vam dir la setmana passada, el que s’estava fent amb el 
canvi de parada, passant de la parada 6 a la parada 2 era efectuant una modificació 
de les condicions contractuals i per tant s’havia d’aprovar en el plenari i a l’ordenança 
municipal ho diu ben clar: “correspon a l’Ajuntament Ple fer la modificació de, i passar 
el que són les modificacions i els canvis de parada, però això, això no es va fer, per 
tant, vull dir, un pas que s’havia d’haver tingut en compte i que en aquell moment 
també se’l van saltar. 

Però això no és tot, que ja ho vam comentar-ho en el Ple passat i ara ha tornat a sortir 
el tema que no hi ha el canvi de parada significa, doncs, una modificació del contracte i 
no hi ha aquest contracte, aquest contracte no existeix o sigui que la propietària de la 
parada número 2 no té en aquests moments contracte, per tant si ara s’ha de fer 
aquest contracte, aquest contracte seria nul de ple dret, perquè aquesta senyora té 
prohibit, doncs, contractar amb l’Ajuntament. Perquè té prohibit contractar amb 
l’Ajuntament?, perquè hi concorre una prohibició per contractar amb la persona que és 
la dona de l’alcalde, segons l’article 49 de la Llei de contractes del sector públic, per 
tant, no hi ha contracte, i aquesta persona està ocupant una parada sense contracte i 
sense que el canvi de parada hagués anat al Ple. 

Després, a partir d’aquí, entraríem amb el que és el punt, en com s’ha fet aquesta 
parada la senyora de la parada número 2. Se l’ha fet completament nova, durant el 
mandat com hem dit, de vostès i se l’ha fet sense, reiterem i això ja ho vam dir l’altra 
vegada i ho tornem a reiterar perquè l’altra vegada no se’ns va donar resposta, sense 
projecte executiu de l’obra i per tant com que no hi ha projecte executiu de l’obra no hi 
ha hagut la corresponent llicència ambiental per l’exercici de l’activitat. 

Per tant sense la corresponent llicència d’obres, si no hi ha llicència d’obres no es 
paga la taxa d’obres i l’ordenança del mercat diu ben clar que en les obres i en les 
obres noves i les noves instal·lacions cal el projecte tècnic, també o diu la ordenança 
del mercat. Cal el projecte tècnic, en cap moment s’ha presentat un projecte tècnic i és 
el que deia el meu company, vull dir, com es pot fer una parada del mercat sense que 
hi hagi un projecte tècnic, el procés normal és que hi hagi el projecte tècnic que passi 
per mans dels serveis tècnics, que els serveis tècnics determinin si aquest projecte 
tècnic s’ajusta al que ha d’haver-hi al mercat i l’Ajuntament ha de saber que fa aquesta 
persona amb la parada i per saber-ho ha de tenir el projecte tècnic i a més a més, 
doncs, s’ha d’informar favorablement a través dels Serveis Tècnics, cosa que no s’ha 
fet i és el que comentàvem abans, bé, que es demana en un particular i s’exigeix tot el 
projecte quan hi ha alguna modificació i per tant en aquests moments aquí és 
exactament el mateix s’havia d’haver presentat un projecte tècnic que no s’ha fet. 

Que passa quan hagués lliurat el projecte tècnic la parada número 2, hagués sortit en 
el projecte que es vol fer una cuina i quan s’hagués aprovat la llicència ambiental de 
l’activitat s’hagués hagut de modificar el projecte d’activitats del mercat i passar 
d’activitats purament comercials a industrials això permetia posar l’extractor o sistema 
de ventilació que es vol posar. 

El senyor Arnó ens ha ensenyat un avantprojecte del 2006 en que deia que ja hi havia 
la cuina, això és un avantprojecte del 2006 per la parada número 6, però no hi ha el 
projecte tècnic i a més a més quan ella va optar per canviar de parada, per passar de 
la parada 6 a la parada 2, ella havia d’haver presentat aquest projecte tècnic, cosa que 
no hi és, per tant no vulgui confondre al personal perquè aquest avantprojecte és del 
2006 i era per la parada número 6, no per la número 2 que és la que està ocupant ara 
la seva senyora. 

Per tant, que passa? no hi ha el projecte tècnic i a més a més és lo que li deia, vol 
posar una cuina i aquesta cuina no pot en aquests moments posar-se perquè el 
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projecte d’activitats del mercat preveu que no cal. Que les activitats que s’hi fan són 
activitats purament comercials i com que són activitats purament comercials no cal cap 
més sistema de ventilació que no sigui el que ja hi ha, que amb les activitats que 
s’estan fent ja és suficient el projecte de ventilació que té el Mercat. En canvi s’ha 
portat a aprovació un projecte de ventilació que no és necessari per les parades del 
Mercat, excepte per la parada número dos que és la que es vol posar la cuina. 

Per què? Perquè doncs amb la cuina es generen fums, gas i tot això fa que hi hagi 
d’haver-hi un altre projecte d’activitats del mercat que no sigui purament el comercial, 
per tant per donar llum verda a aquest nou projecte de ventilació que vostès han 
presentat el que havien d’haver fet era primer modificar el projecte d’activitats del 
mercat i preveure, doncs, que a part de lo que és l’activitat purament comercial del 
Mercat, doncs, es podrien fer activitats de caràcter que no fossin comercials i en 
aquest cas doncs, per exemple, cuinar-hi. 

Però això no s’ha fet, no s’ha fet, s’ha presentat un projecte de ventilació que preveu 
passar una xemeneia per l’escala comunitària dels veïns i aquest canvi del projecte 
d’activitat del mercat no s’ha fet, per tant en aquests moments, aquesta xemeneia que 
és d’ús exclusiu per la parada de la seva senyora no es pot fer perquè el projecte 
d’activitats del mercat no preveu precisament que s’hi puguin portar a terme activitats 
que no siguin merament comercials i nosaltres, no és que anem en contra per anar en 
contra d’això, és perquè la instal·lació d’una cuina en una parada significa que han 
d’haver-hi altres sistemes de seguretat i això és el que fa, això és el que es regula 
quan es presenta també el projecte tècnic, no és lo mateix vendre en un mercat que 
cuinar-hi i a dalt hi ha vivendes de veïns. 

Per tant nosaltres insistim, insistim en que el projecte d’activitats del mercat s’hauria 
d’haver modificat no per un caprici, sinó perquè també hi ha el tema de seguretat i a 
dalt hi ha vivendes de veïns i no és lo mateix que es vengui en el mercat o que s’hi 
cuini, per tant veiem que el projecte d’activitats al mercat no s’ha modificat, que aquest 
extractor o aquest projecte de ventilació que volen passar per l’escala comunitària dels 
veïns tampoc no es pot posar, a més a més, aquest extractor, que passa, aquest 
extractor se l’hauria de costejar, se l’hauria de pagar la persona que en surt 
beneficiada, en aquest cas la propietària de la parada número 2 i en canvi no hi ha cap 
expedient complementari que digui que ho pagarà aquesta persona o que ho justifiqui 
perquè ho ha de fer l’Ajuntament i en canvi si que es preveu que ho pagui 
l’Ajuntament, quan és un extractor que és d’ús estrictament per la persona de la 
parada número 2. 

Vostè sap perfectament senyor Arnó que li vam presentar al·legacions en aquest 
projecte, tan el nostre grup municipal, com el grup de veïns de l’edifici i ens consta que 
si els veïns no s’haguessin mobilitzat avui dia ja tindrien aquest extractor que passa 
pel mig de l’escala. Es van trobar amb un tècnic que anava a fer fotografies i que els 
va informar que aviat es començava aquesta obra quan, no hi havia absolutament res 
aprovat i a més a més, teòricament no es podia fer aquest extractor perquè el projecte 
de les activitats del mercat no preveu que es pugui fer. 

Jo, el que si voldria que ens contestés senyor Arnó és per exemple, en els veïns del 
que és l’edifici si els hi va arribar a proposar que vostè els hi pintaria la façana del que 
és el mercat si deixaven passar l’extractor, ens ho pot confirmar si va fer aquesta 
proposta vostè en els veïns? 

No, jo li pregunto si se’ls hi va fer des de l’Ajuntament vostè o des de l’Ajuntament, la 
proposta de que si deixaven passar l’extractor... no, no contestin, que ens diu que no. 

Alcalde: Continuï que ja li contestaré 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: “Vale” doncs, ja ens contestarà. Aviam si no 
es va fer aquesta proposta, tenim interès en saber-ho, si es va arribar a fer o no es va 
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arribar a fer la proposta de que si deixaven passar aquest extractor per l’escala 
comunitària, doncs, se’ls hi pintaria la façana, després ja ens contestarà, eh! 

Per tant estàvem amb el tema de la parada, de com s’ha fet aquesta parada i clar, ens 
trobem amb el que li dèiem no hi ha un contracte, a més a més no hi ha un projecte 
executiu d’obres, sense aprovació dels serveis tècnics de l’Ajuntament, sense liquidar 
les taxes de les obres, sense llicència ambiental de l’activitat comercial i amb unes 
al·legacions presentades pel nostre grup municipal i pels veïns de la comunitat de 
veïns. 

Per tant, senyor Arnó, aviam el que ens agradaria és que un cop fet el discurset que 
vostè diu que és el mateix que l’altre dia i que reiterem perquè l’altre dia no ens va 
donar explicacions. Ens poses sobre la taula tot això que li estem demanant, és a dir, 
on està el projecte executiu d’obres de la parada número 2, on està l’aprovació dels 
serveis tècnics conforme aquesta parada es pot tirar endavant, on estan les taxes, el 
rebut de les taxes de les obres, on està la llicència ambiental de l’activitat comercial, 
tot això. A mi personalment si m’acusen de que hi ha algú vinculat a mi directament, 
m’acusen de coses que no són certes jo el que faig és portar documentació i posar-la 
sobre la taula i aclarir-ho, de moment no hem vist ni el contracte, signat amb la seva 
dona, ni tampoc hem vist l’aprovació dels serveis tècnics de l’Ajuntament, ni el projecte 
executiu, res d’això. No hi ha res d’això i en tot cas si tan acusem i tantes falses 
acusacions fem nosaltres demostri, ara té l’oportunitat de demostrar aquí davant de 
tothom que tot el que nosaltres estem dient és fals i com es pot demostrar això, es pot 
demostrar posant tot això sobre la taula. L’altre dia ja se’ns va treure de sobre, entre 
cometes, i no va contestar absolutament a res, ara li tornem a fer les preguntes, posi 
sobre la taula tot això, posi sobre la taula tota aquesta informació i vostè haurà pogut 
demostrar que totes aquestes acusacions que nosaltres diem són falses, res més. 

 

Alcalde: Senyora Rosabel hi ha un principi de legalitat que diu que tothom és innocent 
fins que es demostra la culpabilitat i per vostè això no funciona. Miri mentre vaig 
parlant senyor González aquí té les factures de les dues últimes empreses a veure si 
troba si hem pagat de més la pintura, les portes, els vidres i tot això i vostè senyora 
Rosabel aquí té el projecte de conducció i extracció de ventilació del Mercat Municipal 
a veure si troba en algun lloc que posa que ho paga l’Ajuntament. Mentres tant 
continuaré. 

Bé, no vol buscar-ho senyor González? val. Ja veig que no m’ha escoltat, miri vostès 
tenen un problema és que un 4% no, un 15%, potser però ja en parlarem en el seu 
moment. 

Primera que no escolta’n, segona que es pensen que són tècnics i tercera que al final 
em dona la sensació i és que desconeixen i són ex govern, no ho oblidin, desconeixen 
com funciona un Ajuntament. Perquè és clar, escolti’m que em comenci a explicar 
històries de que si el projecte diu i s’ha pagat dues vegades, miri un projecte és una 
planificació d’obra on realment acaba sortint el que es paga i el que es deixa de pagar 
surt a les certificacions i convido, si us plau, a que me les busqui, doncs, si les té, si us 
plau, busqui i remiri-s’ho perquè no ho ha fet, on surt que hem pagat dues vegades 
que si la pintura, que si no sé que, abans li he explicat, i ho he explicat a tothom, per 
tant parlaré per l’audiència perquè per vostès no val la pena, és el fet de que les 
factures... 

Alcalde: Si us plau, gràcies. Si us plau. Bé, si us plau, gràcies. Ara és el meu torn, 
molt agraït. Si us plau, si us plau, gràcies. Miri, se li ha explicat abans, que, més en 
una reforma la direcció facultativa i això ho permet la llei. Primera es pot fer 
“acopiament” de material i això ho permet la legislació i ho diu la llei de contractes, 
entrada en vigor el maig del 2008 aprovada pel govern del PSOE actualment 
governant en aquest moment, per tant una llei que serveix per totes les 
administracions i el que es fa amb la primera certificació, de la primera empresa és un 
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“acopio” de material, no es paga res específicament i després li hem explicat a mesura 
que es van executant les obres es va descomptant allò que no s’executa, hi ha un 
resum final que és el que comporta la rescissió del contracte que s’aprova en Junta de 
Govern de 14 de gener del 2009 que certifica el que s’ha pagat i el que no s’ha pagat i 
evidentment certifica que la carpa no s’ha pagat, ni el reforç estructurals tot i que 
després en va sortir un. 

Perquè una cosa és el que diu l’alcalde, de que no es farà una carpa i l’altre la que els 
seus tècnics amb tot el seu criteri poden estimar més oportú de deixar una reserva pel 
que pugui passar, estem parlant que és un edifici vell, de principis de segle XX en el 
qual no sabem el que ens hem de trobar i afortunadament teníem una reserva quan 
ens vam trobar una patologia estructural que va tindre que ser reforçada perquè podia 
fer caure tot l’edifici, bé, doncs per això es van fer servir aquests recursos, però al final 
de tot a l’última certificació i ho torno a explicar perquè no ho ha entès és on reflexa 
realment el que s’ha pagat, el fals sostre, que si les instal·lacions. 

Miri, l’enllumenat, jo no li dic que hem pagat un enllumenat nou i l’hem pagat dues 
vegades, jo li he dit si es necessitava un projecte específic de legalització de baixa 
tensió que això és una cosa i el fet de posar enllumenat n’és una altra, val? 

I escolti’m jo no sóc tècnic i evidentment me’n refio dels tècnics que tinc al meu càrrec 
perquè són els que em certifiquen si han posat vuit bombetes o catorze endolls, 
perquè no sóc jo qui vaig a mesurar que s’acaba de posar, cosa que sembla que vostè 
i entén més que no pas la resta, per això hi ha els tècnics i cadascú fa la seva feina. 

Li he explicat i he explicat a tots els presents el procediment d’aprovació d’una 
certificació o factura en la qual intervenen tot un munt de persones en els quals vostè 
acaba de posar en dubte, perquè és clar, senyor meu, no és l’alcalde que paga i 
s’embotxaca uns diners, no, en definitiva qui certifica són una colla de tècnics amb 
prou solvència els quals vostè acaba de posar en dubte la seva professionalitat dient 
que han pagat dues vegades una feina, cosa que no és certa. 

Realment la seva inventiva per això és infinita, evidentment ens han repetit tot el que 
van dir en a l’últim Ple, i òbviament avui s’han donat una sèrie d’explicacions que ni 
han escoltat vostès tenen el discurs preparat, evidentment se l’han de llegir perquè no 
poden improvisar i repeteixen i repeteixen fins la sacietat allò que vostès tenen 
apuntat. 

Miri, li he explicat el tema de la construcció del mercat, hem explicat com es va 
considerar que es tenia que realitzar, fins a dia d’avui, treballant conjuntament amb la 
pròpia activitat del mercat coordinant precisament un procés diferent del que estava 
previst, si això no és legal, ni il·legal, això és permès i és factible. 

La parada número 2 té el mateix problema que la resta de parades, val? El mateix 
problema, ara bé, si vostès el que pretenen és una persecució personal i familiar, 
òbviament senyora Rosabel jo no li desmentiré acusacions que no són certes, vostè 
les ha de demostrar i si no les sap demostrar, les haurà de demostrar en altres 
instàncies evidentment perquè el que no es pot permetre és anar pel carrer insultant 
contínuament i faltant a la veritat. 

Per tant, si us plau, busqui’n a veure on diu que el tub d’extracció el paga l’Ajuntament, 
no ho posa en lloc, no ho posa perquè no és cert i tampoc hi ha cap factura que ho 
verifiqui però això si, embruta que fa fort. 

No, no cal encara no he acabat   permeti’m. Vostè senyor González parla que si hem 
estat tres anys d’obres però obvia una cosa, l’empresa fa fallida, n’està sis de mesos 
però per això fa fallida per això s’inicia un procés legal de rescissió de contracte que 
per danys i perjudicis els que vostè mencionava se li posa una multa i ens incautem de 
la totalitat de la seva fiança que és l’únic, que podia rescatar l’Ajuntament, és a dir, 
quasi bé quinze mil euros que tenia dipositats a les arques municipals com a fiança i 
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això ho fa l’Ajuntament com a danys i perjudicis i per no haver complert amb el seu 
contracte. 

De la rescissió d’una empresa a la contractació d’una altra hi ha un procés en el qual 
no s’hi treballa perquè es necessita un temps determinat per tant no és cert que hem 
estat tres anys d’obres, si que és cert que el mercat ha estat tres anys en reformes 
però treball efectiu ha sigut menor i torno a insistir una cosa és el projecte i l’altra és 
l’execució definitiva, vostè no pot vindre en aquí exposar-nos en un Power Point els 
amidaments d’un projecte on diu tants endolls, és que n’han posat menys. Escolti, miri 
si us plau, el que realment s’ha pagat que per això hi ha els tècnics facultatius que 
tenen la possibilitat de canviar els amidaments dels projectes i tenen una certa 
capacitat perquè se’ls hi permet i així ho permet la legislació no perquè ho digui 
l’alcalde i escolti’m. Si!, jo vaig signar el contracte però m’agradaria que tornés a treure 
el Power Point del contracte, si us plau, digui. Que ho posa, molt bé, quan s’aprova el 
contracte? 

Bé, el contracte administratiu que signo el 20 de desembre del 2007 i que li he dit 
abans de que m’ho recordés i per tant no escolta diu: “...la Junta de Govern Local en 
sessió celebrada en 30 d’abril del 2007 (30 d’abril, governaven vostès), va acordar 
adjudicar l’obra del corresponent projecte de reforma del Mercat Municipal a l’empresa 
“tal”, és a dir, escolti’m jo lo que faig és signar un contracte que ja estava adjudicat i 
que abans li he explicat però que no escolta és que en cas d’haver rescindit aquest 
contracte aquí se’ns hagués pogut demandar per danys i perjudicis, és a dir, hauríem 
hagut d’indemnitzar abans de començar, cosa que també ens haguessin retret, 
evidentment. 

Miri, vostè pretenia interrogar els tècnics, però les coses no es fan així amb una petició 
que vinguin que els interrogaré. Miri això és un Ple i un Ple és un òrgan polític i en tot 
cas els tècnics, els hagués pogut consultar que sempre han estat a la seva disposició 
abans d’anunciar res perquè l’han ficat fins el fons. 

Se’n donen compte ara de que lo que estan denunciant i que per cert no estem 
imputats, vostès van fer una denúncia el juliol del 2009, el jutge ens va comunicar que 
ens volia veure per prendre declaració el novembre del 2009, vostès demanàvem 
imputació de tres presumptes delictes, el jutge ens cridava només per una sola causa. 
Deixi’m acabar, si us plau, a declarar, vostès van fer recurs, es va anunciar, es va 
anunciar, no perdoni, com inculpat, que no és imputat, és a dir, anàvem com inculpats i 
vostès com acusadors i per tant no els cridaven a declarar a vostès, per tant no és el 
mateix ser inculpat que imputat. Llegeixis si us plau, l’ofici, se’ns crida a declarar, 
vostès com que no estan d’acord fan un recurs i el jutge fins a data d’avui que va 
suspendre la declaració que si no mal recordo deuria ser el febrer del 2010 a data 
d’avui encara s’ho deu estar pensant. 

Perquè el que vostès acusaven evidentment no hi ha causa, acusaven també de 
l’enllumenat públic, doncs, miri d’aquell enllumenat públic que vostès ens acusaven de 
falsejar una documentació per obtindre una subvenció per tots els veïns del poble, 
val?, l’Institut Català de l’Energia l’ha pagada després d’haver passat pel seu servei 
jurídic cosa que els deixa amb allò a l’aire. 

La veritat, miri, si aquests són els seus arguments davant de les explicacions que hem 
donat realment són pobres, molt pobres. 

Vostès ens han d’explicar com és que han arribat a aquesta situació perquè escolti’m, 
torno a insistir, vostès no tan sols són oposicions, són ex govern. 

El projecte del Mercat Municipal no és un projecte que es gesta amb l’actual govern 
sinó que és una herència, una herència d’aquelles que ningú voldria però que heredem 
i una herència que assumim nosaltres i que desenvolupem, igual que el pavelló també. 
Però permeti’m una cosa jo penso que és d’una lleugeresa terrible el fet de reconèixer 
que vostès van incomplir amb la seva obligació d’administració en signar uns 
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contractes amb uns concessionaris, jo penso que és d’una lleugeresa terrible i és 
reconèixer una ineficàcia exorbitant. 

És increïble que uns regidors diguin, és que no hi ha un contracte perquè no el vam 
signar i per què no el van signar vostès el contracte?, perquè no oblidem, escolti, 
vostès senyors de bona fe no van dir, que la senyora Pilar Moreso tingui el contracte, 
no es morirà de gana, per tant donem-li el vot. Escolti si vostès van donar la concessió 
a tots aquells paradistes que es van presentar, en conjunt, que eren 5, perdó 6, perquè 
un va renunciar a posteriori. 

Vostès van aprovar una activitat conjunta i van aprovar tota una sèrie de licitacions a 
les quals la meva senyora hi era, com feia quasi bé deu anys que hi era des del ´97, 
val?, és a dir, que formava part de tot un conjunt i de tot el conjunt estem parlant 
perquè la situació de la parada 2 és la mateixa que la parada 1, 4, 5 i 7, és la mateixa 
per tots, s’han fet totes noves, però si algú els escolta a vostès sembla que s’hagin fet 
tres anys d’obres i tot un Mercat Municipal per fer una sola parada, escolti, s’han fet 
totes les parades, totes, amb les mateixes circumstàncies, inclús en algunes que no és 
el cas que ens ocupa s’han tingut que fer provisionals perquè s’hi poguessin traslladar 
i la de la fruita a l’igual que la número 6 que s’hi va traslladar un altre, van fer diversos 
trasllats són recursos que si recordessin el que passa que no volen quan vam licitar les 
parades 3 i 6 imputàvem una sèrie de diners a compte, que són els que els paradistes 
quan arribi ha de dipositar a compte de les obres realitzades, és a dir, el que pugui 
entrar ja la té feta. 

Evidentment que les dues de fruita no són iguals, perquè una costa més que l’altra i 
vam optar per la més econòmica però que ens dongués una certa solvència, per tant, 
escolti’m, vostès aquí lo que han demostrat; primer, mala fe, segon intent de 
persecució personal que penso que va més enllà del que haurien i podrien fer i a sobre 
mentir descaradament i entenc que menteixen de forma descarada perquè ni entenen, 
ni volen entendre el que se’ls hi explica i al final allò que diuen, ... bé, m’ho estalviaré. 

I escolti’m està molt bé lo de les samarretes potser recordarem alguna frase cèlebre de 
les seves i ens en farem alguna perquè així tots vinguem disfressats igual. Moltes 
gràcies. 

Regidor Miquel González: Bé, agrair-li les paraules plenament democràtiques i 
plenament amb un sentit per solucionar problemes, se’ns acusa de mala fe i de mentir 
i se’ns acusa de que nosaltres som els culpables. Som els culpables de que? de tenir 
una parada sense permís d’obres? De tenir una parada sense llicència d’activitats? 
Una, dos, i ara diu que és la 1, la 2, la...  això és culpa nostra? Qui està manant? Fa 
tres anys que governen vostès. 

Mentim?, tenim mala fe? Tres anys, tres anys que estan governant no han entrat ni 
una llicència d’activitats, no han entrat un projecte, vostè quan la seva dona venia a 
casa i li explicava que estaven fent un projecte nou, que estava fent una parada nova 
vostè no li va dir, vostè que no sap res, no li va dir és que has d’entrar un projecte 
d’activitats, un projecte d’obres de la parada. 

Mala fe nosaltres? Nosaltres hem vingut al primer Ple extraordinari per regular, 
regularitzar la situació de la parada número 2. Ara ens diu que la parada 1 està igual i 
que l’altra està igual, que l’altre està igual, o sigui que vostè és coneixedor i sap 
perfectament que no hi ha contracte administratiu, que no hi ha llicència d’obres, que 
no hi ha permís d’obres, que no ha pagat la taxa. Vostè és coneixedor, ho acaba de 
reconèixer i que a més a més totes les parades del mercat estan igual i ve aquí i a més 
a més ens diu que nosaltres tenim mala fe i vostè ha estat tres anys governant i que 
ha fet, durant aquests tres anys que ha fet, que ha fet vostè? Que ha fet? Nosaltres 
mala fe? nosaltres durant aquests tres anys li vam dir, no és pot canviar el projecte, 
s’ha de modificar el projecte. No els projectes són vius. 
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Vostè diu que ha rebut una herència, una herència dolenta, però si el projecte és viu, si 
vostè va fer amb el projecte el que va volguer, si vostè va fer amb el projecte lo que va 
volgué, el projecte portava tots els paradistes a una carpa i en quatre mesos es feia el 
mercat nou i vostè va canviar aquest projecte, vostè l’herència que va reble la va 
canviar a la seva mida. 

Vostè no pot dir que va rebre una herència i va continuar aquell projecte, vostè el va 
modificar completament, vostè va modificar tot i ara ve a explicar que si una certificació 
d’obres, que si tres anys d’obres senyor Arnó! La gent que ha anat a comprar ha tingut 
mig mercat tancat tres anys, dos anys i mig i després l’altre mig any més. Tres anys 
d’obres no vingui amb excuses de mal pagador, jo comprenc que avui és un Ple 
complicat per vostè però com que vostè té estómac, ja li dic, la dreta té estomac per 
això. 

Alcalde: Per escoltar-lo a vostè. 

Regidor Miquel González: No, no la dreta té estómac per això. Vull dir, podem posar 
25 exemples de gent que és capaç d’explicar, “hasta” el Cas Gürtel i vostè avui ha 
d’explicar el Mercat Municipal de Caldes. 

Però bé, ja li ha dit la meva companya nosaltres tenim un informe del secretari que no 
hi ha res, ni permís d’obres, ni contracte, vostè demà sabrà lo que ha de fer. Vostè que 
és un professional de primera, que ens costa 40.000 euros l’any, vostè sabrà el que ha 
de fer amb tots els paradistes del mercat, perquè clar, vostè diu, no, no canvia el 
projecte perquè he d’indemnitzar, escolti’m davant del mercat s’ha obert un bar que es 
diu “El Niu” va aprovar un projecte d’obres? Si, i el va pagar, si, va anar a exposició 
pública? Si, va haver al·legacions? No. Aquell senyor perquè ha de pagar tot això i la 
seva dona no? Per què? Per quina raó? Per quina raó? Per quina raó? Per què no 
podem saber com és la parada número 2? 

Va canviar de la 6 a la 2. Vostè no ho diu, va canviar de la parada 6 a la parada 2 
mentre governava vostè, mentre vostè era l’alcalde. Ens ha presentat un dibuix, un 
dibuix. No hi ha cap projecte, no sabem per on passen les “tuberies” de la llum, no 
sabem on estan els endolls, no sabem res i ens a diu que el projecte del mercat de 60 
milions de pessetes, nosaltres no podem exigir i hem de saber o no saber. No sóc 
tècnic senyor Arnó, ens assessorem i preguntem, lo que passa que, lo que si que li 
puc dir és que li demano una mica d’humilitat perquè podem parlar del passat de 
tothom i de on ve un i d’on ve l’altre. Ho enten? 

Vostè si que sap molt del mercat però del mostrador cap enrere. Val? I del Caprabo 
també en sap molt, però de la nevera cap enrere, ho entén? Per tant jo no en se res, 
sóc el zero més gran de la història, però no bufi tan fort perquè el que bufa molt fort 
també se’n va a baix, eh! i al final de tot demà, hi ha una sèrie de veïns que viuen a 
dalt que tenen tots unes parades a baix il·legalment i ho sap perfectament i se’n anirà 
a dormir tan tranquil. Si avui passa qualsevol cosa, qui serà responsable? Vostè? Qui, 
si no tenim cap, no sabem ni quina parada s’ha fet, la parada 2 i ara per lo que diu 
vostè la 1, la 6, la 4, ningú ha estat tres anys mirant com feien parades noves perquè 
vostè si que va per allà. 

Ha estat tres anys entrant al mercat mirant com feien parades noves i no li ha 
preguntat a ningú, els seus tècnics, la directora facultativa? Que estava mirant i 
certificant totes aquestes coses que certificava no veia que feien parades noves? no, 
no vostè, la directora facultativa, la que treballa amb el senyor arquitecte en un 
despatx de Barcelona i que va fer l’Escola Bressol. No veia que feien parades noves?, 
però si que va perdre el temps per anar a l’escala d’uns veïns per fotre’ls-hi una sortida 
de fum, això si que va perdre el temps la directora facultativa però no per anar als 
paradistes a dir-los-hi lo que han de fer i ara es troba que vostè demà tindrà un mercat 
a aquest poble, ens hem gastat 370.000 euros amb un mercat que el senyor Arnó no 
sap ni lo que hi ha perquè clar ara no diu res, però clar ell si que es pot defendre, ell 
pot estar aquí defensant-se perquè clar ell està per sobre de tothom. 
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Bé, humilitat, escolti’m nosaltres hem actuat com creiem que hem d’actuar des del 
primer dia hem explicat lo que està passant al Mercat Municipal. Remunti’s al 2005, 
miri, ens és completament indiferent, el 2005, el 2003, el 2006 i si vol portar 
samarretes, com si vol portar tirants, ens és completament indiferent. Lo que sabem és 
com està el tema i que la primera setmana de setembre presentarem un informe a 
fiscalia i escolti que fiscalia determini si la dona de l’alcalde pot estar en un Mercat 
Municipal sense pagar la taxa d’obres, perquè jo quan faig una obra la pago i pago la 
taxa d’obres. Val? I sense contracte administratiu, sense cap contracte administratiu i a 
veure com li justifiquen aquest nou contracte administratiu a partir d’avui perquè també 
s’oblida que aquestes noves parades anaven lligades a l’obra. I quan s’ha acabat 
l’obra, quan s’ha acabat l’obra, senyor Arnó? Fa mesos? I perquè havíem de firmar el 
contracte el primer mes si estava lligada l’obra, però clar, l’obra ha trigat tres anys i clar 
vostè diu abril del 2007, del 2007 escolti que es pensa que pensàvem que el maig del 
2007 guanyaria vostè? 

Regidor Miquel González: Segur que no. Ja li dic jo que no, però clar diu abril 2007 i 
no diu que el maig 2007 va haver-hi unes eleccions i que va entrar algú tan preparat 
com vostè. Però que fins el desembre del 2007 no firma aquest contracte i vostè no 
sabia res de contractes, ni del tema del Mercat Municipal vostè no sabia res. Vuit 
al·legacions va presentar, vuit. Informe de seguretat pels veïns i veïnes de l’edifici de 
dalt, dels pisos de dalt, ho ha fet?, ho ha fet? No. 

Patologia, es va trobar una patologia, vol que li digui lo que va dir a la patologia, que 
desallotgés el veí de dalt, el va desallotjar? Pot llegir la patologia? Se’l va desallotjar al 
veí de dalt? Vostè va desallotjar el veí de dalt com li deia l’informe tècnic? 

Patologia pot sortir si nosaltres hem estat a govern ja sabem que poden sortir coses és 
vostè que marcava la línia i no podíem sortir d’aquí, però clar, vostè marca la línia, 
nosaltres toquem timbals però clar fer el que li doni a vostè la gana, no, eh! 

Ja li dic clarament, encara que estigui mirant aquí cap enrere, m’és igual, o amb un clip 
a la boca m’és completament indiferent, anirem fins on faci falta. 

Tema de la factura de l’ICAEN, senyor Arnó no ho tregui, senyor Arnó no ho tregui, 
vostè va passar per sobre de tots els treballadors i treballadores d’aquesta casa. No 
parli dels funcionaris d’aquesta casa, si vostè la meitat dels funcionaris d’aquesta casa 
o tots els que ha contractat, els ha contractat a dit si són col·legues, no parli d’això. 

Vostè, sap el que va fer a l’ICAEN, sap que va fer vostè a l’ICAEN? Va certificar que 
havien unes faroles noves posades al carrer i que no estaven, l’alcalde d’un poble va 
fer això. El de serveis tècnics no sabia res, l’arquitecte no sabia res, l’enginyer no 
sabia res, vostè va fer firmar conforme havien unes faroles noves en aquest poble per 
obtenir una subvenció però que és això, on estem? o no és veritat, o no és veritat? Vol 
que li ensenyi la justificació? Vol que li ensenyi? Sap quan la va fer? Quan la 
secretària estava de vacances, el mes d’agost. 

Li torno a dir més coses? Anem al jutjat a l’ICAEN, si? Per tant jo li demanaria que no 
digués més, ja anirem al jutjat, no s’embruti més, jo li demanaria que, si us plau, ja que 
vostè té dispar ràpid i quan un fa qualsevol comentari crida els Mossos d’Esquadra, 
que amb els seus regidors també faci igual, perquè a fi de comptes qui regula el Ple és 
vostè, però regula igual i clar, l’un, dos, tres només ens toca per aquesta banda per a 
l’altra banda no. Però bé a veure si ho comencem a prendre una mica de modos i 
manera de portar el Ple. 

De tots els informes tècnics que vostè diu, de totes les coses tècniques que vostè diu, 
nosaltres no som tècnics, li hem portat un informe tècnic, li hem portat informe signat 
per arquitectes, si jo no m’he posat cap medalla de ser un tècnic, jo no he dit res, he 
tret un informe, un projecte d’un arquitecte signat per un arquitecte, un arquitecte signe 
quatre mesos, vostè no ens ensenya res, res, insinuar, més insultar, “despreciar” i dir 
que no ens “enterem” de res. 
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Però demà no hi ha contracte i demà passat no hi haurà contracte i lo més bo de tot és 
que no li pot fer el contracte a la seva dona i que si fa contracte a la seva dona tindrà 
que venir al Ple a explicar-ho a veure com ho fa, a veure com es passa la llei nova de 
contracte públic, com vostè intenta fer això o com algun secretari o qui sigui, o quin 
advocat li assessora per dir que es pot fer aquest contracte nou quan el contracte 
anava acompanyat de la obra i es va acabar fa quatre mesos. Si pot riure, pot riure lo 
que vulgui però a veure com fa aquest contracte perquè sap que l’octubre del 2007 va 
sortir una nova llei de contractes amb la qual no, vostè no pot contractar la seva dona i 
que passa?, allarguem l’obra tres anys, clar, si la seva dona ha estat tres anys sense... 
i “suma y sigue”, que no li agrada “pues és lo que hay” ja veurem com firma el 
contracte 

Alcalde: Molt bé 

Regidor Miquel González: Li passo la paraula a la meva companya 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Bé, nosaltres insistí en la pregunta, “bueno” 
jo insistí en la pregunta que ha quedat pendent, si ens vol contestar, si és veritat que 
va dir als veïns dels pisos del mercat que els hi pintaria la façana si, deixaven passar 
la xemeneia. Ens ha dit que li féssim la pregunta després, aprofitem doncs ara per fer-
li la pregunta. Ens pot respondre, si us plau, senyor Arnó? 

Alcalde: Bé, miri  

Portaveu del Grup Municipal Socialista: No, no si em pot respondre la pregunta 
aquesta 

Alcalde: Senyora Rosabel  

Portaveu del Grup Municipal Socialista: No, no, no, no si em pot respondre aquesta 
pregunta? 

Alcalde: Em permet  

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Li faig una pregunta directa 

Alcalde: Jo li faré unes quantes més 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Val, doncs, esperi que encara no he acabat 
i en tot cas esperem que la pugui contestar aquesta pregunta, eh? 

Per concloure això ja que el meu company ja ho ha dit. Evidentment són acusacions 
molt fortes, no?, dir que actuem de mala fe i que és un intent de persecució personal i 
que mentim de manera descarada, jo la veritat voldria que quedés clar que tot el que 
nosaltres estem dient posés sobre la taula tal com li hem dit abans el contracte de la 
seva dona que ja ha quedat clar que no el té, el permís d’obres, la llicència d’obres 
amb el que s’ha pagat de taxes, la nova llicència d’activitats i a més a més tot el tema 
del projecte de la parada, per tant senyor Arnó si nosaltres acusem, si actuem de mala 
fe, eh!, si és un intent de persecució personal ara és el moment de deixar clar que tot 
el que nosaltres estem dient no és veritat. 

I de moment no hem vist que porti cap mena de documentació sobre el que nosaltres li 
estem demanant, es remunta al passat, comença a treure responsabilitats de la seva 
acció de govern, però el que nosaltres li estem demanant, el que li estem demanant és 
que posi sobre la taula el contracte que posi el projecte executiu de la parada, que posi 
el permís d’obres, la llicència d’obres, tot això de moment aquí no ha sortit res, li 
demanem, si us plau, que ja que nosaltres som tan malt intencionats i actuem de tan 
mala fe per aclarir tot això vostè posi tot això sobre la taula. 

Vostè ja ho sabem, té estudis de primària, eh!, té estudis de secundària més enllà ja 
no. Però per tant com que té estudis de primària sap perfectament que dos i dos fan 
quatre, doncs, si dos i dos fan quatre sap que quan un 

Alcalde: Si us plau, si us plau. 
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Portaveu del Grup Municipal Socialista: quan un rep unes acusacions  

Alcalde: Si us plau, si us plau agrairia a l’audiència que tingui més educació que la 
regidora, gràcies. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: sap que quan un té acusacions per 
demostrar que aquestes acusacions són falses aporta la documentació i la posa sobre 
la taula i de moment no hem vist res de tot això, només acusacions vers el passat i 
remuntar-se al passat, fent oposició de l’oposició i res de les accions de govern 
actuals, per tant li demanem senyor Arnó que posi sobre la taula tot el que li estem 
demanant, que li vam demanar a l’anterior Ple i que reiterarem sempre, una altre 
vegada fins que no aporti aquesta documentació, que aquesta documentació es 
deixaria lliure a qualsevol culpa però de moment aquesta documentació no hi és i ha 
estat incapaç de treure-la avui en aquest Ple en el que segons vostè avui s’aclariria tot 
sobre el mercat per aclarir-ho posi sobre la taula tot això que li demanem. 

Alcalde: Ha acabat? 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Si 

Alcalde: Bé, ara procedirem a llegir la proposta de resolució, però miri la 
documentació hi ha catorze trànsferts en aquí, “vale”? Cap dels quals demostra el que 
vostès diuen, qualsevol veí pot consultar-los sempre que vulguin. 

Li hem explicat el tema de les obres conjuntes, el procés que s’ha seguit, la llicència 
d’activitat conjunta, inclús la llicència d’activitats, en aquí ve a dir, diu, la llicència que 
vostès van contractar òbviament “...la titular contractarà el disseny i l’execució, 
modificació, reparació i revisió de les instal·lacions, ja siguin frigorífiques, elèctriques, 
gasos combustibles, aparells de pressió, calefacció, climatització i aigua calenta, 
etcètera, etcètera. 

És a dir, la llicència d’activitats que es va demanar el seu moment i que s’ha anat 
ampliant a mesura que va transcorrin l’obra, dona empara suficient. Per altra banda, 
escolti’m ja sabem el que cal fer quan algú acusa falsament i senyor González, si us 
plau, miri, els contractes emanen de les concessions, és a dir, és la concessió 
aprovada per un plenari la que acaba autoritzant el contracte, si vostès no el van 
signar en el seu moment perquè ara s’excusen que ho tenien que fer després de les 
obres. Si jo signo un contracte amb els paradistes és tan sols la progressió d’un acte 
administratiu realitzat en el seu dia. 

Per tant res a dir-hi en aquest sentit, perquè per altra banda, doncs miri, com que la 
meva senyora tenia una concessió no podia ser alcalde, miri, em sembla que no és 
prou coherent, però bé li hem explicat, evidentment els hi costa entendre, ja ho entenc, 
perquè és clar si parlem del mercat, torno a insistir, evidentment és un tema que 
s’arrossega de fa temps, és un projecte que va sortir ja coix i a partir d’aquí vostès si 
que varen pagar i varen encarir el producte, per tant pagant, acceptant dues factures 
de l’arquitecte, muntant un concurs fraudulent, licitant quatre vegades un mercat que 
ningú volia i al final canviant les classificacions, adjudicant a una empresa que sembla 
ser que ja la tenien, per les dades que tenim, ja la tenien allò a dit i triada perquè 
òbviament les pancartes així ho demostren i les factures, també. 

Però, escolti’m com que ens hi podem passar tot el vespre vostès tenen la seva 
intervenció, nosaltres fem la nostra, aquí no els hi hem explicat a vostès, ho hem 
explicat cara a l’audiència perquè ja estem farts de tanta insídia i de tanta mala fe. 

Evidentment a vostès no els convencerem mai perquè són molt complicats de 
convèncer i òbviament tenen la seva feina i és oposar-se al govern que per això es 
diuen oposició, però el que hem pretès és explicar a l’audiència, tan als que ens 
escolten com els que ens a segueixen en aquí i que alguns ja pobres van marxant 
perquè ja no aguanten gaire més, doncs, les explicacions que hem cregut oportunes i 
que es sustenten en documentació, torno a insistir, convido a qualsevol ciutadà que 
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ens estigui escoltant o ara, a que vingui a veure la documentació que aquí està i per 
tant pugui disposar d’ella i ara el senyor portaveu llegirà la moció. Moltes gràcies. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Un moment, si us plau. 

Alcalde: No li permeto perquè havien quedat dos torns d’intervenció  

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Ja, però es clar, hi ha unes acusacions, 

Alcalde: Li recordo, senyora Rosabel, que abans de començar ja hem dit dos 
intervencions i conclourà la presidència a partir d’aquí, 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: però és clar, 

Alcalde: a partir d’aquí si em permet. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: penso que... 

Alcalde: Escolti ha tingut moltes hores per parlar. A partir d’aquí 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: “Bueno”  

Alcalde: els torns van com van  

Portaveu del Grup de Convergència i Unió: Bona nit a tothom 

Alcalde: El portaveu llegirà la moció. Endavant si us plau. 

Portaveu del Grup de Convergència i Unió: Si, ja ha estat advertida abans 

Alcalde: Llegeixi si us plau 

Portaveu del Grup de Convergència i Unió: 

Proposta de Resolució. Moció presentada per l’alcaldia d’aquest Ajuntament referent a 
l’expedient de les obres del Mercat Municipal. Són quatre punts. 

Un: Donada les intervencions del Grup Municipal del PSC referents a les obres de 
reordenació del Mercat Municipal a les quals posaven de manifest incorreccions tan 
administratives com jurídiques que podrien donar lloc a confusió per part de la 
ciutadania. 

Punt dos: A la vista d’aquestes intervencions es feia necessari que l’equip de govern 
de CIU donés bona rèplica per tal d’esvair qualsevol dubte sobre qüestions referents a 
l’expedient del Mercat Municipal o a l’expedient iniciat l’any 2005. 

Punt tres: S’ha cregut oportú que mitjançant l’òrgan suprem de qualsevol Ajuntament 
que és el Ple, es donés tota la informació necessària a la ciutadania. 

I Punt quatre: A l’empara d’allò que disposa l’article 52 i 53 del decret legislatiu 2/2003, 
del 28 d’abril pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de 
Catalunya es proposa al Ple de la corporació que prengui el següent acord que es 
presenta d’acord amb el procediment que es contempla al ROM i Llei Municipal. 

Primer: Declarar l’absoluta correcció en els procediments emprats amb la tramitació i 
execució del Projecte de Reforma del Mercat Municipal, des del moment en que 
l’actual equip de govern va començar el seu mandat sense que càpiga cap mena de 
possibilitat de desviació més enllà de la degudament justificades que consten en els 
informes tècnics, ni cap possibilitat d’utilització indeguda de fons cap a altres 
actuacions que no siguin les necessàries i justificades. 

Segon: Declarar que en tot el procés seguit fins a la data no s’ha produït cap tracte de 
favor a cap titular d’alguna parada del mercat des del primer moment del plantejament 
de la reforma de les instal·lacions fins a la data, tots els adjudicataris de la parada del 
mercat han rebut el mateix tracta i la mateixa consideració per part de l’Ajuntament 
com queda absolutament acreditat per la documentació tècnica i administrativa que 
consta als diferents expedients i com és sobradament conegut i reconegut per tots els 
implicats  
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Tercer: Traslladar certificació de totes les irregularitats detectades en la tramitació del 
projecte del Mercat, des de l’any 2005 fins el canvi de govern del maig del 2007 a 
l’instructor de l’expedient que s’ha seguit per les actuacions de la secretaria municipal i 
a fiscalia per si pogués ser constitutiva de delicte. 

Quart: Requerir als representants del Grup Municipal del PSC de l’Ajuntament de 
Caldes perquè de manera immediata retirin l’acusació a tots els nivells judicials, 
polítics, públic i mediàtic referent al pagament indegut del cost de la carpa que es 
contenia en el projecte atès que ja ha quedat sobradament demostrat que no s’ha 
produït el pagament es presenta per tal d’evitar el desprestigi ocasionat tant pel propi 
PSC com en a la Institució Municipal. 

Cinquè: A la vista de la documentació obrant als expedients posant en coneixement a 
la Fiscalia els efectes oportuns de vulneració de la legalitat en les figures delictives que 
es determinin que van des de la falsedat, la imputació falsa i l’atac a la dignitat i 
honorabilitat de les persones, institucions, totes les proves materials i documentals que 
posen de manifest que quan el PSC ha formulat denúncies sobre el presumpte 
pagament de les obres de la carpa, donc, coneixia perfectament que no era certa, ja 
que ja s’havien produït noves certificacions d’obres posteriors i substitutives més enllà 
de la que de manera reiterada el PSC ha esgrimit com a prova del suposat pagament. 

Sisè: Posar a disposició de tot el personal tècnic que treballa a l’Ajuntament tot 
l’aparell legal i administratiu per si considera la possibilitat d’interposar denúncia per 
les falses imputacions de falsificació, falsedat en document públic, manipulació per 
alterar els preus de les coses, prevaricació, nepotisme, injúries i calumnies que de 
manera pública i notòria se’ls hi ha vingut atribuint per part del grup municipal del PSC 
de Caldes i en especial per la seva portaveu, senyora Rosabel Cantenys, aportant 
totes les proves documentals escrites i en imatges gravades, publicitades a través de 
diversos mitjans de comunicació propis, locals i comarcals. En aquest sentit 
l’Ajuntament com a institució també es personarà en el procés per tal d’assegurar el 
seu bon nom, el seu prestigi i la honestedat de les persones que hi treballen. 

Alcalde: Moltes gràcies, molt bé. Doncs es sotmet a votació aquesta proposta. El seu 
vot si us plau? 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Es en contra 

Alcalde: Bé, el vot serà positiu per l’equip de govern per tant queda aprovat per cinc 
vots a favor del Grup Municipal de CIU i dos en contra del Grup Municipal del PSC. 
Moltes gràcies. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Permeti’m si us plau un moment  

Alcalde: Moltes gràcies, s’aixeca la sessió. 


